New Revelation recieved by Bertha Dudde

Proclamations No. 4548 - 4679

Please take special notice of the fact that God’s Words addressed to us are non-denominational.

The contents of this publication by no means intends to attract members of any Christian religious affiliation nor to recruit members into any other religious affiliation.

Its sole purpose is to make the present-day Word of God accessible to all people.

Between 1937 and 1965 Bertha Dudde was permitted to receive and record 9030 individual proclamations on a daily basis.

The publication of the proclamations was made possible due to the active support of the many friends of God’s New Revelation.

May this Word of God become a blessing to many people. (Also see B.D. No. 4015)

Distribution of the proclamations is very much desired. Only complete and unaltered proclamations must be passed on. (Also see B.D. No 8899)

‘He that hath My commandments, and keepeth them, he it is that loveth Me .... and I will love him, and will manifest Myself to him ....’ John 14, 21

The Publishers, Hans-Willi Schmitz and Wilhelm Wegers

http://en.bertha-dudde.org/

Autobiography of Bertha Dudde

At the request of many friends Bertha Dudde wrote the following biography in 1953:

I have been writing messages received through the inner Word since June 15, 1937. In answer to the many requests of my friends I will give you a picture of my earthly life, a short explanation of what I received spiritually, and my own feelings about all this.

I was born April 1, 1891, the second oldest daughter of an artist of Liegnitz in Silesia, today's Poland. I had a normally peaceful childhood, with six sisters in our parent’s home. I learned the cares of life at an early age. The desire to make money to help my parents made me learn the trade of a seamstress. As the financial needs of my parents continued, so did the burden, and in this way I made myself useful.

My parents belonged to different denominations. Father was a Protestant - Mother a Catholic. We children were brought up in the Catholic faith but never experienced pressure or force to follow the practices of the church so that each child in later years was able to pursue their own chosen course.

I myself was religious but could not accept the doctrine of the Catholic system although I respected the church. I could not represent something on the outside that my inner conscience had not accepted. So I did not continue to attend church, heard little preaching and had no knowledge of the Bible. I did not read any religious books or scientific literature and did not join any other group or religious sect.

Anyone knowing the Catholic teaching knows what a conscious struggle one finds himself in when he wants to release himself from it. I was not spared from this either. But the question as to what is the Truth and where it is to be found, remained.

Often when I prayed the Lord's Prayer I would beseech the Lord to allow me to find His kingdom. This prayer was answered in June 15, 1937, as I prayed quietly and waited for the inner voice. In this attitude I persisted often, for a wonderful peace came over me and thoughts which came to my heart, not my head, gave me comfort and strength.

Still I did not know that these thoughts were given to me until, in a strange dream I experienced something which later proved to be the Truth and caused me to write down these thoughts.

So on a certain day as I listened inwardly a stream of words came to me, which I wrote down. This was the first message I wrote which started like this: "In the beginning was the Word, 'a Te-Deum' to the Creator of Heaven and Earth."

Then came doubt, …. did you write this by yourself? In short, I have wrestled, prayed and gone through many struggles, but again and again the words came to me like a stream, a wisdom, which made me tremble. Then God Himself took away my doubts. He answered me and I acknowledged Him as our Father, in His Word. My faith grew, doubt diminished, and I received and wrote daily.

The contents of the writings were beyond my understanding. Phrases, which I had never heard of or read about, strange and scientific expressions and references continually came to me. Then came unheard of expressions of the Heavenly Father's Love giving refuge and providing enlightenment to all the questions of life.

The Words came to me in the following manner: After sincere prayer and a short period of composure I listened inwardly. Thoughts then followed coming to my mind, clearly, distinctly, and the words flowed smoothly always three or four, one after another, like writing a radio announcement or a weather report, slowly so that I could easily keep pace, writing line after line.

Now I write the words in shorthand as a dictation without having any constructive or intellectual part in it. I am in no way in a 'trance', nor do I even form the sentences, but it comes to me one word at a time, neither do I understand the context while I am writing the words down.

After days, sometimes weeks, I transcribe the shorthand writings into longhand without changing or correcting a syllable. Each dictation takes about half an hour. I must stress that this could not happen forcibly or in a state of ecstasy. It all takes place simply and consciously, without any excitement or influence of my own will. I can interrupt myself at any time and finish the sentence after hours or days without reading the previous writing the dictated words continue again.

My will is under no compulsion, all that I desire is to serve God and do what His will wants me to do.

I can truthfully say that I was led into this Truth, and these concepts were, in every respect, foreign to me. It was only after years that I found confirmation of what I received when I came to know the writings of Jacob Lorber. No one can imagine my joy when I discovered the literature of Jacob Lorber; ‘The Great Gospel of John’ and ‘The Youth of Christ’. Then I understood that other people were also given the Word of the Lord, that God had spoken to His children at all times and that God will continue to do this in His endless love and mercy.

I found in Lorber's writings the same as was given to me. I often could not understand the Word that came to me, but in His love the Heavenly Father gave me the explanation. How wonderful are the innumerable manifestations in which the Father displays His exceedingly great goodness.

It became clear to me that my limited education due to lack of money, and my lack of time to read good books or visit performances, became my advantage. I was now able to concentrate on my work from early morning to late at night, and each day I received that precious spiritual Word without knowing for whom I received it.

It is because of my ignorance of the Bible and the Catholic doctrine that I accepted the Word from above without resistance. In my experience, an earnest Catholic or Protestant whose knowledge is rooted in dogmatic theories is too much bound to dogma to accept and embrace divine revelations without resistance.

Still, there are scientists at several faculties who earnestly discuss these divine teachings with increasing interest. Their interest not only concerns the irrefutable explanation of the origin of matter and the possibility of its dissolution, but also the principle of the wrong teachings of different religions, systems and confessions. In the messages I received, these errors are recorded and everyone is urged to give instructions concerning these doctrinal errors whenever there is an opportunity. But everyone is free to take the Lord's Word to heart or not. But whoever understands the spirit in the Father's Word and does not act accordingly increases the distance between himself and the Father even more. When he does not follow the warning Words of love he puts himself inevitably under the law. He will also, in the same measure, lack in grace by disregarding God's commandment of love.

In God's grace people are led anew to the Gospel, which emphatically points out the purpose of man's being. For the merciful love of God seeks to save all who still can be saved before the turning point comes. And it will come. The end-time which seers and prophets have proclaimed is now here. According to the revelations given to me, the Lord does not differentiate between His children. ‘Come ye all to Me’ sounds His call and blessed is he who hears His call and follows Him. God loves His children. He wants to make them all happy, even when they do not want to know Him.

Recorded November 22, 1953

Bertha Dudde

Bertha Dudde was permitted to leave her earthly shell on September 18, 1965 to return to the Father’s heavenly house.

Inhoud

4551 - De Waarom vraag - (Antroposoof Köln) De val van de engelen - Zonde ....

4553 - De gebrekkige toestand van de mens beantwoordt aan zijn wil

4559 - De leer van de reïncarnatie

4565 - Het opleiden van de dragers van de waarheid De strijd met het zwaard van de mond

4566 - Vrees hen niet die wel het lichaam, maar niet de ziel kunnen doden

4567 - Ernstige vragen aan hen die onderrichten en GOD's dienaren bestrijden

4570 - Geestelijke samenwerking

4574 - Het verrichten van verplichte diensten wordt beoordeeld naar de graad van liefde

4575 - Ze aten en dronken zoals voor de zondvloed

4578 - De gelukzaligheid in het geestelijke rijk

4580 - „Ik zal u de trooster zenden“

4581 - Spijs en drank voor de ziel - Hemelbrood

4587 - Waarschuwing om het goddelijke Woord niet af te wijzen. "Beproef alles..."

4590 - De leer van de herbelichaming - Dwaalleer - Hemellichamen

4599 - Houd u vast aan Mijn Woord: "Kom allen tot MIJ"

4602 - Eeuwige verdoemenis

4607 - De satan gaat rond als een brullende leeuw. Waak en bid

4613 - Het zwakke zal het einde niet meemaken

4614 - Het overwinnen van de dood door Jezus Christus

4618 - De zonden van de vaderen wreken zich op de kinderen

4624 - Geestelijke concentratie voor het opnemen Strenge zelfkritiek

4626 - De Heiland van lichaam en ziel

4629 - Werkzaam zijn in liefde - Het gebruiken van de kracht die God ons doet toekomen - “Wie in de liefde blijft”

4631 - De kwellingen van een hernieuwde kluistering in de materie

4633 - De angst van de mensen - De natuurcatastrofe en de gevolgen

4635 - Geloofsstrijd - Het belijden voor de wereld - Ik zal de dagen verkorten

4638 - Gebed is de brug naar God - Gedachten zijn de brug naar het geestelijke rijk

4639 - „Er zal geen steen op de andere blijven“

4641 - Geestelijke wedergeboorte

4643 - Geloofsstrijd De kracht van de Naam JEZUS Het komen van de HEER

4644 - Het beleven van de ondergang als in een droomtoestand Herinnering - Nieuwe aarde

4646 - Gods wil: richtsnoer voor het leven

4647 - “U zult nog grotere dingen kunnen volbrengen” - Belofte

4654 - Word als kinderen

4661 - Aankondiging van een naderend gericht Een ster is in aantocht

4662 - „Waak en bid opdat u niet in bekoring komt“

4665 - De wereld wil wonderen zien en ziet het grootste wonder niet

4670 - De aanleiding tot GOD's buitengewone werkzaamheid

4672 - Het uitrijpen van de zielen door leed GOD's zorg - De wereld en GOD

4675 - Dag en uur weet niemand...

De Waarom vraag - (Antroposoof Köln) De val van de engelen - Zonde ....

B.D. 4551 from 28. januari 1949, taken from Book No. 53

Voor de mensen blijft het eeuwig ondoorgrondelijk, wat God beweegt tot Zijn besturen en werken, want het menselijk verstand doorvoelt niet, welke motieven aan het zich ontplooien van God’s krachten ten grondslag liggen; hij begrijpt ook niet de verbanden, omdat hij alleen de uitwerking daarvan kan zien en ondervinden, wat zich in de oertijd afspeelde in het geestelijk rijk, in een wereld, waarvan alle zichtbare scheppingen slechts een zwakke afspiegeling zijn, die nooit ter vergelijking aangevoerd kunnen worden en die pas geschapen werden als gevolg van datgene, wat zich eertijds afspeelde in het rijk van de door God geschapen geesten.

Dezen waren de zuiverste uitstraling van Zijn kracht, dientengevolge ook machtig en krachtig, en ze waren hoogst volmaakt. God’s wil om vorm te geven was ook overgedragen op zijn schepselen, zodat al Zijn gedachten ook in hen tot uitvoering aandrongen en derhalve een scheppingswil van onvermoede omvang deze wezens bezielde, die nu onbegrensd werkzaam werd, d.w.z. nieuwe scheppingen voortbracht, die zichzelf overtroffen. Deze nieuwe scheppingen echter waren steeds weer bezielde wezens, hoogst volmaakt, dus ook tot denken in staat en begiftigd met een vrije wil.

Het eerste wezen dat van God uitging, overstraalde alles met licht en kracht, want het ontplooide zich uit God Zelf en vond zijn zaligheid in het voortdurend benutten van zijn onbegrensde kracht. Zijn scheppingen vermeerderden zich en zijn zaligheid steeg tot ongekende hoogte, door God waren hem geen grenzen gesteld, maar Hij stelde hem op de proef, omdat Hij wilde, dat het wezen zich zelf zou herkennen als drager van de kracht die van God uitgaat.

Deze proef bestond hieruit, dat het wezen Lucifer .... aan zijn schepselen God als Degene zou voorstellen van Wie zij waren uitgegaan, opdat ook hij zichzelf ervan bewust bleef, steeds van God de kracht te ontvangen, die hem tot zijn scheppende werkzaamheid in staat stelde. Hij moest dus God als Schepper en Bron van kracht erkennen, en zijn zaligheid zou tot in eeuwigheid onbegrensd zijn. Hij werd niet alleen op de proef gesteld omwille van deze erkenning, maar hij werd voor de vrije wilsbeslissing geplaatst, die hem van het geschapen volmaakte wezen tot een uit eigen vrije wil volmaakt wezen verheffen zou, zodat hij nu als waarachtig goddelijk wezen zijn macht en kracht kon gebruiken naar Gods wil En hij faalde.

Hij wilde niet de ontvanger van kracht, maar zelf de krachtbron zijn, en de volheid van de hem tot beschikking staande kracht achtte hij als voldoende bewijs Hij scheidde zich dus wilsmatig af van God, ofschoon een scheiding van Hem niet mogelijk was, omdat hij zonder God niet meer bestaan kon. En omdat door zijn wil met gebruik van de kracht uit God ontelbare wezens ontstaan waren, voelde hij zich als hun schepper, in het bezit van enorme kracht en macht, en zo maakte hij zich opzettelijk los van God, uit hang naar hoogmoed en heerszucht. Daardoor werd hij zondig en hij trok al zijn schepselen met zich mee in de zonde, die weliswaar nu zelf nog onschuldig waren, maar volledig onder invloed stonden van hem, die hen het leven geschonken had.

Hun nu gaf God het zelfbeschikkingsrecht, zij mochten het Licht aanschouwen, zij zagen in hun volmaaktheid ook van waar zij waren uitgegaan in, zij konden derhalve ook bij God wonen en deelhebben aan Zijn heerlijkheid, maar het waren er slecht weinige, die zich bij Hem aansloten, die dus vrijwillig voor God kozen en die als Zijn engelen voortdurend om Hem zijn en voor Hem werkzaam zijn in het geestelijke rijk. De meerderheid echter viel ze sloot zich aan bij haar verwekker, voegde zich uit eigen beweging naar diens wil en belandde zodoende in een toestand van geestelijke duisternis Het besef was hem ontnomen, omdat de werking van de kracht afneemt, zodra het wezen zich van God verwijdert.

Doch alles was en is kracht uit God, dat eeuwig niet verloren kan gaan en daardoor op een door God’s wijsheid als succesvol geziene weg tot Hem terugkeren moet. En deze weg is de gang door de aardse materiële schepping, die God voor het doel van het terugvoeren van het eens gevallen geestelijke liet ontstaan. Door deze schepping gaat het geestelijke in gebonden wil, d.w.z. in de toestand van moeten, de langzame ontwikkelingsgang opwaarts tot aan het stadium, waar het de vrije wil teruggegeven wordt en het nog eenmaal voor de beslissing gesteld wordt, zelf de macht te kiezen, die het wezen toebehoren wil.

Het wezen is belast met de zonde van de toenmalige opstand tegen God, maar kan zich daarvan vrijmaken met gebruikmaking van de kracht uit God, die het eertijds afgewezen had, maar deze kracht moet het zich zelf verwerven door werken van liefde en er bewust om vragen aan God in gebed. Het moet de vrije wil tijdens het leven op aarde op de juiste wijze gebruiken het moet zich weer tot God wenden en Hem als Vader en Schepper van eeuwigheid erkennen Dan treedt het weer binnen in de toestand van Licht, het wordt weer ontvanger van kracht en kan dus weer werkzaam zijn volgens zijn wil, die nu ook Gods wil is Het zal scheppen en vormgeven kunnen tot zijn eigen diepe geluk en daardoor eeuwig zalig zijn.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De gebrekkige toestand van de mens beantwoordt aan zijn wil

B.D. 4553 from 30. januari 1949, taken from Book No. 53

De wetenschap dat IK u het aardse leven gaf, is geen reden om aan te nemen dat u door MIJ in deze gebrekkige toestand bent geplaatst waarmee u nu op aarde te maken hebt. U allen bent nu zo gevormd zoals uw wil, d.w.z. niet zo, zoals uw wil in de staat als mens nu is, maar zo, zoals uw wil voor de belichaming als mens geaard was.

IK heb u de mogelijkheid gegeven - ondanks dat uw wil niet positief gericht was - toch op een zekere trede van de ontwikkeling omhoog aan te komen, doordat IK uw wil kluisterde, doordat u tengevolge van de "wet van je moet" dienend werkzaam kon zijn - en hiermee de ontzaglijke verwijdering tot MIJ verkleind werd. Toen gaf IK uw wil, die echter toch verschillend geaard is bij ieder afzonderlijk al naar gelang zijn innerlijke weerstand tegen MIJ, weer de vrijheid.

En aan deze wil beantwoordend, bent u, mensen gevormd, d.w.z. verschillend voorzien van lichamelijke bekwaamheden, karaktereigenschappen en gevoelens, opdat u de best mogelijke gelegenheid hebt tijdens het aardse leven tot voltooiing te komen. En deze mogelijkheid staat ieder mens open: als volkomen wezen, aan het einde van zijn aardse leven, het geestelijke rijk binnen te gaan.

Dus gaf niet IK u de fouten en zwakheden, integendeel, u zelf bracht ze in uw veranderde liefde mee, daar u anders direct alle fouten zou kunnen afleggen als uw liefde niet verkeerd gericht zou zijn. U allen denkt er te weinig aan dat u een vrije wil bezit en dat deze wil aanleiding is voor uw belichaming op aarde. In vrijheid van wil hebben de wezens - die u nu bent, eens gezondigd en in vrijheid van wil moeten ze nu hun zonden inzien en ze weer goed maken door bewust op MIJ aan te sturen tegen WIE ze eens gezondigd hebben.

U, mensen op aarde hebt nu bijna het doel bereikt, want u bent al aanzienlijk dicht bij de staat die eens uw bestemming was voor u afviel van MIJ. Maar uw wil bepaalt het uiteindelijke resultaat. U moet zelf proberen alle fouten en zwakheden, slechte gewoonten en begeerten meester te worden en daartoe ontbreekt het u niet aan mogelijkheden hulp te krijgen, aan genade en kracht van boven. Maar als u zo van uzelf houdt, zoals u van aard bent, dan zult u nooit het laatste doel bereiken.

Daarom, bezie uzelf en probeer uzelf te veranderen, want eens moet u verantwoorden hoe u de korte tijd van uw leven hebt benut. Mijn Liefde biedt u elke mogelijkheid om u te voltooien - Ze eerbiedigt echter de vrijheid van uw wil.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De leer van de reïncarnatie

B.D. 4559 from 6. februari 1949, taken from Book No. 53

Wat u verlangt te weten zal u bekend worden gemaakt, zodra u uw vragen ter beantwoording aan MIJ voorlegt. Het is voor alle mensen van de grootste betekenis, als zij zich tot doel stellen in het aardse leven hun ziel tot voltooiing te brengen. Als zij er vast in geloven dat zij zich eens moeten verantwoorden voor een rechtvaardige GOD, in hoeverre zij hun aardse leven benut hebben.

In geestelijk opzicht spoort dit geloof de mens aan tot de grootste activiteit. Dus is het begrijpelijk dat een geloof aan meerdere mogelijkheden van een opwaartse ontwikkeling, de mens lauwer laat worden in de arbeid aan zijn ziel. En dat dit geloof een ernstige gevaar is omdat het in zekere zin het streven naar de hoogst mogelijke zielerijpheid vermindert, en bovendien ook Mijn Rechtvaardigheid in twijfel trekt.

Want hoe zou IK de een of ander tot verantwoording kunnen roepen, wanneer IK niet voor ieder mens de her-belichaming op aarde zou toelaten? Op welke manier moest dan de beloning wel plaats vinden van hen die zich naar Mijn Wil tot liefde omvormen tijdens hun leven op aarde, wanneer IK hem die gefaald heeft dezelfde gelegenheid zou geven zich een of meermalen te belichamen, met het doel zich opwaarts te ontwikkelen. Dan zou ieder mens ten laatste dezelfde graad van volmaaktheid hebben bereikt!

De lichtsterkte bepaalt in het geestelijke rijk ook de graad van zaligheid. De lichtsterkte, die de mens in vrije wil op de aarde heeft bereikt is beslissend voor het arbeidsveld dat hem in het geestelijke rijk wordt toegewezen, waar hij nu meer en meer kan toenemen in wijsheid en kracht - dus ook in zaligheid.

En zijn werkzaamheid is weer het brengen van licht en kracht tot die wezens die licht- en krachteloos zijn, die dus hulp nodig hebben zowel op aarde als ook in het geestelijke rijk. Deze bezigheid is bovenmate verblijdend, zo dat geen werkzaamheid op aarde aan haar gelijkgesteld kan worden. Daaruit volgt, dat ieder wezen dat in staat is om licht en kracht aan behoeftige zielen uit te delen deze bezigheid ook wil verrichten, omdat het zichzelf daarmee onuitsprekelijk gelukkig maakt. Want het neemt die kracht van MIJ op, en is dus in zekere zin een doorgeefstation van Mijn Krachtuitstraling.

Deze gelukkigmakende ontwikkelingsgang tracht elk wezen te verwezenlijken zodra het maar een sprankje van inzicht heeft, dus niet meer in het diepste duister van de geest verkeert. Dan echter ruilt het wezen nooit meer vrijwillig het verblijf in het geestelijke rijk om voor een leven op de aarde. Het verlangt nooit meer naar het stoffelijke omhulsel terug, want de mogelijkheden op opwaarts te gaan zijn in het geestelijke rijk evengoed aanwezig, wanneer de wil tot liefde eenmaal ontwaakt is bij hen die al een spoortje inzicht hebben.

Zich belichamen kan de ziel wel, als zij zelf de wil daartoe heeft en er een edel motief aan deze belichaming ten grondslag ligt. Hulpverlening aan de medemensen, of het aflossen van een grote schuld die belemmerend tegenwerkt om een hogere graad van zielerijpheid te bereiken. Dan is dat geen terugplaatsen naar de aarde door Mijn Wil, maar de wil van de ziel zelf is doorslaggevend.

Daar nu echter iedere ziel het vermogen zich iets te herinneren van vroeger ontnomen wordt, is zo'n belichaming met het grootste gevaar verbonden omdat de ziel evenzogoed kan wegzinken door haar vrije wil, omdat zij net als ieder mens de ontwikkelingsgang moet afleggen en haar vleselijke lusten zullen daar in het bijzonder naar voren komen, als ze in dezelfde verleiding komt die haar schuldig liet worden in haar vorige belichaming.

Stelt de ziel de werkzaamheid in het geestelijke rijk daartegenover, die haar langzaam maar zeker deze graad van rijpheid bezorgt - terwijl een geestelijk succes door een herhaalde belichaming twijfelachtig is, dan kiest zij veel eerder het lot in het geestelijke rijk. Maar zij blijft toch met de aarde verbonden, inzoverre, dat zij zich om de zielen op de aarde bekommert en hun lot begeleidt. Zij zal steeds helpen waar zij zelf op aarde gefaald heeft, om welke reden echter de veronderstelling fout is dat dezelfde ziel zich weer als mens belichaamd heeft. Want steeds moet er tegen ingebracht worden dat de mens op aarde elke gelegenheid wordt geboden zich opwaarts te ontwikkelen, dat de toevoer van genade onbegrensd is, dat de wil van de mens door het Verlossingswerk een sterker worden kan ervaren die elk falen onmogelijk maakt. Dat het hem dus helemaal vrij staat deze hoge lichtgraad te bereiken en dat deze voordelen niet willekeurig mogen worden afgewezen - om er dan opnieuw weer om te vragen.

De mens heeft een vrije wil en hij moet zich eens voor het gebruik ervan verantwoorden. Hij moet ook de gevolgen ervan dragen die uit uiteenlopende soorten lotsbeschikking in het hiernamaals bestaan, en die hij niet eenvoudig kan omzeilen door een hernieuwde belichaming. Want hiervan is het gevolg weer twijfelachtig omdat elke herinnering aan vroeger hem is ontnomen.

Toch is zijn wil beslissend en hij wordt dus belichaamd als hij wil. Maar deze wil is een zeldzaamheid, waardoor dus van een meermalige incarnering niet gesproken kan worden. Bovendien is deze leer een groot gevaar voor de mensen als zij hun aardse levensgang niet ernstig genoeg nemen, altijd rekening houdend met een herhaling, die echter achterwege blijft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het opleiden van de dragers van de waarheid De strijd met het zwaard van de mond

B.D. 4565 from 13. februari 1949, taken from Book No. 53

Alles wat u van MIJ ontvangt, is voor u nodig om te weten, als u begint om onderrichtend werkzaam te zijn, om MIJ te dienen. Uw weten mag geen hiaten vertonen ofschoon u ook niet over alles informatie vermag te geven, maar u zult in alle gebieden goed thuis moeten zijn, daar het er bij al deze zaken op aan komt, tegenwerpingen het hoofd te kunnen bieden, en ook het bewijs te leveren, dat u onderricht bent door krachten die een omvangrijk weten bezitten waarover u tevoren aantoonbaar niet beschikte. Dat nu ook uw verstand in het bijzonder door MIJ is opgeleid, om de samenhang te begrijpen, dus daarmee in overeenstemming ook opheldering te geven, is eveneens een genadegave, die IK uitdeel als de wil om MIJ te dienen kenbaar is en een rechtstreekse onderrichting toelaat.

Want u zult zich er op moeten voorbereiden, dat men u vragen zal stellen kriskras door elkaar, om enerzijds uw weten te testen of u te laten falen, als men zich als vijand van de waarheid tegenover u opstelt. Wel beweren ook de tegenstanders te streven naar de waarheid, maar ze logenstraffen zichzelf, daar ze anders met u zouden moeten instemmem, omdat de waarheid, als ze serieus gezocht wordt, ook als waarheid herkenbaar is. Maar de waarheid is lastig voor hen en daarom breken ze u af als dragers van de waarheid en trachten u onschadelijk te maken.

En daarom leid IK u zo op, dat u elke tegenwerping zult kunnen weerleggen, dat uw weten ook de vijanden zal bevreemden en zij een werkzaam zijn van boven niet met overtuiging kunnen afwijzen, zelfs wanneer ze het met woorden doen. En daarom herhaal IK de onderrichtingen steeds weer, om u als levendige verdedigers van Mijn woord op te leiden, die verstandelijk alles kunnen motiveren en daardoor de tegenstander verslaan; die dus voor MIJ en Mijn rijk strijden met het zwaard van de mond.

IK maak u bekwaam om te spreken en wel niet alleen gedreven door Mijn GEEST, maar ook het verstand zal reageren en dan eveneens getuigenis afleggen van het weten dat de GEEST hem door het hart heeft ingegeven. Dan kan de mens wel overtuigd zijn dat IK zijn gedachten juist stuur en zich zonder bedenken wijden aan het oplossen van de zwaarste problemen, als dit door tegenstanders verlangd wordt, en steeds zal hij zelf kunnen begrijpen en verklaren waar een groot weten nodig voor zou zijn, wanneer hem dit op een schoolse manier zou zijn overgebracht.

IK wil u geschikt maken voor de arbeid in Mijn wijngaard en daarom zullen u alle gebieden ontsloten worden. Want de tegenstanders zullen van alle kanten op u afstormen en uw leerstellingen willen verwerpen.

Maar een goede leraar weerlegt alle tegenwerpingen die met vijandige opzet tegen hem worden ingebracht, een goede leraar is zelfs in staat de tegenstander te overtuigen en hij zal zijn weten steeds verbreiden, zelfs wanneer het plan het af te wijzen overheerst en degene die onderricht in zijn werk gehinderd wordt.

De waarheid zelf handhaaft zich en dat de waarheid haar juiste verdedigers heeft daar zal IK voor zorgen, DIE de eeuwige WAARHEID Zelf ben en de mensen naar de waarheid wil leiden. IK zal Mijn dienaren op aarde uitrusten met elke bekwaamheid, die een succesvolle arbeid voor Mijn rijk verzekert, IK zal hun een weten verschaffen dat een overtuigende uitwerking heeft en als goddelijke Wijsheid kan worden erkend door ieder die serieus onderzoekt en zich zal laten onderrichten.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Vrees hen niet die wel het lichaam, maar niet de ziel kunnen doden

B.D. 4566 from 14. februari 1949, taken from Book No. 53

Vrees hen niet die u aards kunnen schaden maar veeleer hem, die uw ziel in de afgrond zoekt te trekken. Maar ook hem kunt u moedig weerstaan als u MIJ aan uw zijde roept, want dan zal hij niets tegen u kunnen uitrichten. Dan heeft u een SCHILD waardoor u onkwetsbaar bent en uw ziel is dan tegen elk gevaar beschermd.

Maar de wereld zal u erg verdrukken en haar machthebbers zullen trachten u te vernietigen, omdat zij optreden tegen ieder die MIJ trouw is. Zij willen MIJ niet erkennen als hun Heer en eisen daarom alle macht en verering voor zichzelf op. U zult dus erg verdrukt worden en kunt toch onbezorgd en onbevreesd de strijd aanvaarden omdat IK als uw Legeraanvoerder met u ten strijde trek en voor u vecht, zoals u ook voor MIJ en Mijn Naam strijdt. Daarom zal de overwinning ook de uwe zijn.

Streef er naar dat uw geloof steeds dieper en onwankelbaarder wordt, dan zal ook elke vrees verdwijnen voor hen die alleen het lichaam kunnen doden. Geef meer acht op het leven van de ziel, dan laat al het wereldse, verlokkingen en bedreigingen, u volledig onberoerd en u leeft dan alleen volgens Mijn Wil. Als de eisen van de aardse machthebbers tegen Mijn wil gericht zijn zult u hen herkennen als afgezanten van satan en u zult elke vrees voor hen verliezen, want uw geloof geeft u de kracht om te weerstaan. U hebt dan geen vrees meer voor de wereld en haar aanhangers maar houdt uzelf meer en meer vast aan MIJ, als aan Degene voor WIE u ontzag hebt en DIE tegelijkertijd door u bemind wordt.

Wie echter zwak van geloof is zal angstig worden en ook de aardse maatregelen met bezorgdheid gadeslaan. Wie zwak van geloof is voor die ben IK niet altijd tegenwoordig. Hij heeft nog te veel aandacht voor de wereld ofschoon hij ze niet begeert, maar hij blijft er niet onberoerd door want ze beheerst nog zijn gedachten en ze houdt hem nog teveel af van het geestelijke streven. En deze zal ook bevreesd zijn en zodoende door het aardse geweld erg in het nauw worden gebracht. Maar IK wil hem van die vrees afhelpen en zou hem willen toeroepen: IK zal u altijd tot Redder zijn als u maar helemaal gelooft in Mijn Liefde en Mijn Macht.

IK vermag alles en IK wil ook alles doen wat u tot zegen strekt, geloof dat en weet dat IK u steeds ter zijde sta als satan's volgelingen u bedreigen en u van MIJ willen afbrengen. En bent u zich bewust van Mijn tegenwoordigheid, dan zal alle angst verdwijnen en zonder vrees zult u de vijand het hoofd bieden. Door het geloof in MIJ bent u sterk en u hebt dan geen vrees meer voor uw lichamelijk leven, omdat u weet dat er geen dood bestaat voor hen die in MIJ geloven. Dat dus wel uw lichaam gedood kan worden maar nooit de ziel, dat IK echter ook uw lichamelijk leven behoed zolang uw uur nog niet gekomen is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Ernstige vragen aan hen die onderrichten en GOD's dienaren bestrijden

B.D. 4567 from 15. februari 1949, taken from Book No. 53

U zult ter verantwoording worden geroepen als u Mijn dienaren lastig valt wegens hun geestelijke werkzaamheid, want van MIJ hebben ze de opdracht, en als u hen bestrijdt, valt u MIJ aan. Ze voeren alleen de opdracht van hun HEER uit, dus zijn ze niet verantwoordelijk voor datgene waarvan u hen beschuldigt - dat ze u de waarheid in het gezicht zeggen, die u niet wilt horen en waarvan u nog veel minder kunt hebben dat ze uw medemensen wordt gebracht. IK eis rekenschap over het doen en denken van u die zelf als verkondigers van de waarheid in de wereld wilt worden erkend en toch de zuivere waarheid bestrijdt die van MIJ is uitgegaan.

Laat de waarheid voor u zelf een ernstige zaak zijn en probeer op de eerste plaats zelf in haar bezit te komen, dan pas hebt u het recht voor de waarheid op te komen en dragers van dwaalleren te hinderen bij hun werkzaamheid.

Als u echter zelf moet worden onderricht en tracht de dragers van de waarheid uit te schakelen, als u hen vervolgt en bestrijdt, gaat uw wezen tegen MIJ in en laadt u grote schuld op u, waarvoor IK u ter verantwoording roep. Bemerk, als u te goeder trouw handelt, hoe het er in de wereld uitziet: Waar vindt u de geest van liefde? Waar vindt u innige verbondenheid met GOD, overtuigd geloof en ware naastenliefde? Waar vindt u het werkzaam zijn van de GEEST, d.w.z. wijsheid en helder inzicht in geestelijke zaken? Hoe verklaart u voor uzelf het grote gebeuren vol van leed in de wereld? Hoe lost u het grote raadsel van de schepping op? Wat weet u van het WEZEN GOD's, van Zijn eeuwige heilsplan? Wie anders dan IK Zelf kan u het weten erover verschaffen door Mijn GEEST? En waar zult u een werkzaam zijn van de GEEST kunnen vaststellen? Beantwoord voor uzelf in alle ernst deze vragen en ontken dan de verbinding niet tussen MIJ en hen die u daarover opheldering kunnen geven. Neem met een dankbaar hart in ontvangst wat IK u aanbied uit den hogen om u tot inzicht te brengen, en als u twijfelt, onderzoek dan, maar verwerp niet zonder te onderzoeken, want waarlijk IK zeg u, IK bescherm Mijn dienaren en zal niet dulden dat van boven overgebrachte geestelijke leringen krachteloos worden gemaakt, doordat u tracht te verhinderen dat ze de medemensen worden gebracht en hen die Mijn Woord overbrengen bedreigt en vervolgt. Wat u van hen wilt afnemen zal IK hun teruggeven en duidelijk zult u Mijn werkzaam zijn en Mijn hulp herkennen.

Maar als u MIJ wilt dienen, als u Mijn Wil wilt vervullen, wek dan eerst uw geest tot leven door werken van liefde; pas dan hebt u het recht te oordelen en u op te werpen als rechter over hen die valse leerstellingen verbreiden of als valse profeten optreden. Dan pas zult u zelf weten hoe de waarheid van de dwaling te onderscheiden en ware dienaren voor MIJ te zijn op aarde, maar dan nooit meer diegenen veroordelen die u nu als dragers van de waarheid tegemoet treden om u Mijn Wil bekend te maken.

Onstuitbaar snelt de tijd haar einde tegemoet, voor deze aarde is u een doel gesteld en spoedig hebt u het tijdstip bereikt, waarop de mogelijkheid u te ontwikkelen op aarde ten einde is. Laat u daarover opheldering verschaffen, leef niet gedachtenloos van van de ene dag in de andere, er op rekenend, dat u nog veel tijd overblijft; wees u bewust van de grote verantwoording die u draagt voor uw eigen ziel alsook voor de zielen van uw medemensen, als u de tijd tot aan het einde goed benut en denk u in dat elke dag de laatste is. Dan zult u ijverig trachten uw zielerijpheid te vergroten, als u het goede wilt, als u MIJ wilt, en dan zult u nooit meer zo kunnen denken en handelen zoals u nu doet en u nog blind bent in de geest, zodat u het licht niet wilt aannemen dat de duisternis van uw geest zou doorbreken. Neem Mijn waarschuwing en vermaning ernstig opdat het u eens niet bitter berouwt, als het te laat is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geestelijke samenwerking

B.D. 4570 from 21. februari 1949, taken from Book No. 53

In geestelijk opzicht is samenwerking vereist, de een is aangewezen op de hulp van de ander, omdat geestelijke arbeid zelden de steun van wereldlijke zijde zal ondervinden en daarom 'n verbreiding moeizamer is en de steun van hen nodig heeft die vanuit dezelfde geest leven. En nu is de wil van de enkeling, hoe ver hij voor MIJ een bekwame arbeider is in Mijn wijngaard, doorslaggevend. In volledige vrije wil moet de arbeid voor MIJ en Mijn rijk verricht worden, niemand mag onder druk staan iets te moeten doen tegen zijn wil, maar de rijkste zegen zal hij ontvangen die door zijn hart gedreven wordt, die uit liefde tot MIJ voor MIJ werkzaam is, want hij zelf zal zijn geestelijke rijkdom vergroten, hij zal vreugde scheppen in de schatten waarmee hij arbeidt, en hij zal zich gedrongen voelen deze rijkdom ook voor anderen toegankelijk te maken.

Daarom zal hij voortdurend geestelijke uitwisseling tot stand willen brengen en alleen al daarvoor mensen nodig hebben die hetzelfde nastreven en de samenwerking van dezen op geestelijke basis is verzekerd. Als een mens die het geestelijke nastreeft niet zijn hart kan uitstorten, zou zijn arbeidsveld beperkt zijn en zou hem vermoeid maken, maar overal zijn mensen te vinden die er naar streven om bij MIJ te komen, en geestelijke gemeenschap zoeken om Mijn Woord uit te kunnen wisselen al naar hun werkzaamheid. De een moet voor de ander een steun zijn en ieder wijs IK de arbeid toe die hij kan verrichten, als hij maar wil; maar zijn wil dwing IK niet omdat de liefde voor MIJ hem moet aanzetten om voor MIJ werkzaam te zijn. Draagt hij deze liefde in zich, dan hoeft hij niet van buitenaf gestimuleerd te worden, dan spoort het hem van zelf aan om te werken voor MIJ en Mijn rijk, en hij zal de rijkste zegen ontvangen en vlijtig voor MIJ werkzaam zijn.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het verrichten van verplichte diensten wordt beoordeeld naar de graad van liefde

B.D. 4574 from 27. februari 1949, taken from Book No. 53

U zou van elke levenskracht gebruik moeten maken om u rijkdommen van onvergankelijke aard te verschaffen, d.w.z. alles wat u denkt en doet zou als beweegreden de dienende naastenliefde moeten hebben, dan zou het heil van uw ziel verzekerd zijn voor de eeuwigheid. Deze eis Mijnerzijds mag u onvervulbaar voorkomen en toch verlang IK niets van u wat uw kracht te boven gaat, wat onuitvoerbaar zou zijn.

Maar denk er eens over na dat ook de dagelijkse vervulling van uw plichten op verschillende manieren kan worden opgevat, dat u plichtmatig zult kunnen handelen zonder daarbij de minste liefde voor de naaste te voeren, die u dus plichtmatig van dienst bent, maar dat u ook elke handeling zult kunnen uitvoeren aangespoord, van binnen uit, door de liefde en dat deze handelingen, ofschoon ze ook dagelijkse verrichtingen zijn die moeten worden uitgevoerd, door MIJ anders gewaardeerd worden en de rijpheid van uw ziel vergroten.

De liefde is alles, ze geeft elke daad waarde, en daarom kan een mens nog zo plichtsgetrouw zijn vanuit een correct gedrag, zonder liefde zullen het steeds slechts daden van het lichaam zijn, die IK alleen werelds beloon, maar die geen geestelijke rijkdom opleveren, want dit hangt alleen maar af van de graad van liefde, waarin ook de verplichte verrichtingen worden uitgevoerd. Hoeveel meer zou u zich kunnen verwerven als u dus elke levenskracht zou benutten om in naastenliefde te werken, zodat, wat u doet, gedragen wordt door de wil om te helpen waar uw hulp nodig is.

Wat u verplicht bent te doen, waar dus uw vrije wil is uitgeschakeld, zijn slechts daden voor de wereld, ofschoon ze ook een geestelijk karakter kunnen hebben - waar dus verrichtingen die gepresteerd moeten worden, geëist worden, die wel op zichzelf werken van naastenliefde zijn, maar door ze plichtmatig uit te voeren alleen zuiver wereldlijk door MIJ worden beoordeeld, omdat de liefde van het hart daarbij ontbreekt. IK kijk naar het hart en laat ME niet om de tuin leiden door vrome woorden of gelaatsuitdrukkingen. IK weet hoeveel het hart erbij betrokken is, maar IK zegen ieder die enkel uit de wil om te helpen ook de menselijke verplichtingen nakomt, die elke verplichte arbeid met innerlijke vreugde uitvoert, daardoor de naaste van dienst te kunnen zijn, en die daardoor ook de verplichte verrichtingen tot een vrijwillige werkzaamheid maakt en zijn levenskracht op een wijze gebruikt die hem het grootste loon in de eeuwigheid oplevert. Want hij verzamelt op aarde waarlijk geestelijke goederen en zal in het geestelijke rijk niet arm binnengaan, integendeel vol van kracht ook daar werkzaam kunnen zijn, waartoe zijn liefde hem aanspoort, terwijl de vlijtigste mens op aarde krachteloos en arm aan de poort des doods zal staan, omdat hij alleen bezig is voor de wereld, omdat de dienende naastenliefde hem nooit tot zijn werkzaamheden op aarde aanzette, veeleer er slechts wereldlijke eisen werden vervuld, weliswaar vanuit een ijverige plichtsvervulling, maar gehoorzamend aan de dwang, niet uit vrije wil.

En daarom kan hetzelfde werk en dezelfde arbeidsprestatie een heel verschillend resultaat opleveren. Ze kunnen zuiver wereldlijk beloond worden, maar ook onvergankelijk loon opleveren en aan dit laatste moet u zich alles gelegen laten liggen, opdat uw aardse leven niet nutteloos zal zijn, want nooit meer zult u in het hiernamaals datgene kunnen inhalen wat u op aarde hebt verzuimd.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Ze aten en dronken zoals voor de zondvloed

B.D. 4575 from 28. februari 1949, taken from Book No. 53

Zoals het was in de tijd voor de zondvloed, zo zal het ook nu weer worden, als het naar het einde loopt. Een overgrote levenslust zal zich meester maken van de mensen en de wereld zal met alle aantrekkingskracht op hen inwerken. De mensen zullen zich niet meer kunnen en willen beheersen en gewetenloos in zondigheid van het leven genieten. Want het zullen geen edele vreugden zijn die ze begeren, veeleer zal de zonde overal overheersen. De eigenliefde zal elke naastenliefde verdringen en daarom worden de mensen zondig, omdat ze de naaste schade berokkenen om alleen maar te zorgen dat de wensen van hun lichaam vervuld worden. Het eigendom van de naaste zal niet worden geacht en dus wordt er gezondigd tegen alle geboden. In het toegenomen levensgenot wordt de stem van het geweten verstikt en in volle teugen genoten van wat de wereld biedt.

Maar de wereld is het rijk van mijn tegenstander en dus kan er van de wereld alleen maar iets slechts komen. Ze kan voor de ziel alleen maar een gevaar betekenen, want wat aan het lichaam wordt voldaan, daarvoor moet de ziel boeten, zij moet betalen voor wat het lichaam verlangt. Dus schijnbaar zullen de mensen mogen genieten van het geluk; alleen hij die tot de mijnen behoort, weet hoe laat het is als de mensen zich trachten te bedwelmen in de roes van genoegens. Dan is het einde heel dichtbij, want Ik heb u dit al lang aangekondigd, dat het zo zal zijn als voor de zondvloed. Ze aten en dronken, ze vrijden en lieten met zich vrijen en ze letten niet op de vermaningen en waarschuwingen van boven. En het zal moeilijk zijn deze mensen het evangelie te prediken, want daar ze alleen oog hebben voor het aardse leven en dit nastreven, ontbreekt hun ieder begrip voor het geestelijke leven en daarom lachen ze iedere drager van de waarheid uit die hen probeert te bekeren en bespotten hem. Maar midden in de vreugderoes komt het laatste gericht.

En daarom zal het verschrikkelijk zijn voor allen die in de aardse wereld hun god zien, want ze zullen uit de hoogte neerstorten, uit de vreugde in de grootste angst, ze zullen uit de hemel neerstorten in de hel.

Want de wereld met haar lusten was hun hemel, maar ze zal worden vernietigd. En de hardste gevangenschap is het lot van diegenen die hun vrijheid op aarde verkeerd gebruikten, die in zonde leven en ook in zonde sterven. Hoed u voor de wereld, want ze is een groot gevaar voor u. Ze biedt u nu nog wel veel wat begerenswaardig is, doch doe daar liever afstand van en streef naar de hemelse vreugden die naderhand komen, en doorsta ontberingen, opdat u dan in alle volheid de vreugden van de hemel zult kunnen genieten. Behoor niet tot diegenen die alleen van zichzelf houden en het lichaam elk genot willen verschaffen. De vreugderoes is kort, maar daarna volgt een verschrikkelijk ontwaken zoals het is aangekondigd in woord en geschrift.

Maar de mensheid verkeert in groot gevaar, want nu al is ze verblind door het bedrieglijke licht van de wereld en ze houdt niet op met haar eisen maar zal ze steeds hoger stellen.

Ze stevent met reuzenschreden op het laatste einde af, ze zoekt het leven en zal de dood vinden, ze zoekt de vreugde en gaat haar ondergang tegemoet.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De gelukzaligheid in het geestelijke rijk

B.D. 4578 from 2. maart 1949, taken from Book No. 53

U zult niet de gelukzaligheid kunnen beseffen van diegenen die hun lichamelijk omhulsel afleggen en binnen mogen gaan in het rijk van het licht, in hun eeuwige vaderland. Al het aardse leed laten ze achter zich, niets zwaars belast ze, geen vijand bedreigt ze, vrees en droefenis is hen vreemd, hun ogen zien alleen het mooie, buitengewoon lieflijke gebieden, prachtige maaksels van mijn wil om te scheppen en gestalten vol van licht naderen hen om ze binnen te leiden in het rijk van vrede en gelukzaligheid. En in deze omgeving mogen ze vertoeven en zich naar eigen wil bezighouden. En de vrijheid is hun gelukzaligheid, na een toestand dat hun zielen nog gekluisterd waren en door aardse materie omgeven.

Hun harten zijn bekwaam en bereid lief te hebben. Ze zijn zo doorgloeid door de liefde, dat ze alleen daarom al gelukzalig zijn, want ze vinden voortdurend vervulling. Ze sluiten zich aaneen met zielen die geheel op hen lijken, dus dezelfde graad van rijpheid hebben, en deze verbindingen vergroten de gelukzaligheid omdat de aaneensluiting uit liefde ook de kracht van de afzonderlijke wezens vergroot, evenals de drang om bezig te zijn, en een gemeenschappelijk werkzaam zijn in liefde nu het gevolg is, dat echter buitengewoon gelukkig maakt, want het is een ontplooiing van kracht die steeds weer nieuwe kracht oplevert.

Het toestromen van kracht is echter een gevoel van hoogste verrukking, want het is een bewijs van Gods nabijheid. Mijn schepselen voelen Mij en komen ook naar gelang hun rijpheid, die lichtdoorstraling mogelijk maakt, tot het aanschouwen van Mij zelf op de voor hen draaglijke wijze. Hun innerlijke gelukzaligheid neemt toe, want het verlangen naar Mij neemt voortdurend toe en vindt steeds vervulling. Wat dat betekent kan geen mens op aarde begrijpen, want de aardse liefde is slechts een afstraling van de geestelijke liefde en al op aarde het meest begerenswaardige, maar in het geestelijke rijk overtreft ze alles wat de ziel aan heerlijkheden wordt geboden, omdat ze de voortdurende toevoer van licht en kracht betekent en dus ook de voortdurende nabijheid van God. Maar zodra mijn schepselen het lichtrijk zijn binnengegaan, ben Ik voor hen het summum van gelukzaligheid en geven ze Mij nooit meer op. En dan zal ieder het loon ontvangen voor zijn liefde die op aarde Mij heeft gegolden. Ik vergroot voortdurend de gelukzaligheid. Ik vervul de ziel met mijn liefde en bereid haar steeds nieuwe verrukkingen, want "wat geen menselijk oog ooit heeft gezien en geen menselijk oor ooit gehoord, dat heb Ik diegenen bereid die Mij liefhebben."

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

„Ik zal u de trooster zenden“

B.D. 4580 from 5. maart 1949, taken from Book No. 53

Mijn geest leidt u binnen in de waarheid, zoals Ik het u heb beloofd. Ik zal u de trooster zenden, de geest der waarheid die u in alle waarheid zal leiden en u alles in herinnering zal brengen wat Ik u heb gezegd.

Wie dus deze geest van Mij in zich zal laten werken, die zal ook in de waarheid staan en zonder bezwaar alles kunnen aannemen wat de geest uit Mij aan hem overbrengt. Het werkzaam zijn van de geest is dus de voorwaarde om in de waarheid te staan.

Denk hier eens serieus over na en dan zult u ook weten wat u zult kunnen geloven als van Mij afkomstig. Zodra u zich mijn woorden in herinnering roept, die Ik op aarde tot mijn discipelen heb gesproken en mijn discipelen ook tot alle mensen hebben gesproken, zult u niet kunnen afwijzen dat u de zuivere waarheid op een manier zult kunnen ontvangen die Ik u dus heb aangekondigd met de woorden: Ik zal u de trooster zenden, de geest der waarheid.

En aan mijn woorden heb Ik vooraf doen gaan, dat Ik mijn intrek wil nemen bij diegenen die voor Mij hun hart gereed maken. Dat Ik ze niet alleen wil laten, dat Ik Me aan diegenen wil openbaren die Mij liefhebben en mijn geboden onderhouden.

Daaruit volgt dus dat mijn openbaringen uit het innerlijk moeten komen. Dat Ik, als Ik mijn intrek heb genomen in het hart van een mens, Me zelf ook in het hart zal uiten en dat dit tot gevolg heeft dat de mens mijn stem verneemt door het innerlijke woord.

En wederom hebt u een bewijs dat u dus deze stem zonder bezwaar geloof zult mogen schenken. Want ze is de uiting van mijn liefde voor de mijnen, die daarom tot de mijnen gerekend mogen worden, omdat ze Mij zelf in hun hart hebben opgenomen. Omdat Ik in hen mijn intrek kon nemen. Dus hebt u nu mijn woord, de bekendmaking van mijn wil, de waarheid in de zuiverste vorm. U hoeft dus niet van buiten af onderricht te worden, als u Mij zelf als uw leermeester erkent en u aan Mij zelf toevertrouwt. Er is dus een rechtstreekse omgang van u met Mij mogelijk. En dat zult u vooreerst moeten erkennen om naar waarheid te worden onderricht. Dan zult u ernaar streven uit betrouwbare bron de waarheid in ontvangst te nemen. En u zult ook overtuigd kunnen geloven wat aan u werd overgebracht. Want dit weten komt u nu toe in een toestand van volledig bewustzijn. Ik spreek tot u en u hoort Mij. Ik spreek echter tot u door uw hart. En uw hart hoort mijn stem, maar niet uw lichamelijk oor, dat alleen maar de u van buitenaf gebrachte woorden kan opnemen. Hoort u mijn woord van binnen, dan weet u dat Ik het Zelf ben die zich uit. Hoort u daarentegen het woord van buitenaf, dan zult u de plaats waar dit geluid vandaan kwam, moeten trachten te onderzoeken. Want van buitenaf kan u veel worden aangeboden en van buitenaf komt ook mijn tegenstander naar u toe, dus zult u het ernstig moeten onderzoeken. En als u het ernstig onderzoekt, hebt u ook de wil in Mij de Grondlegger te vinden van datgene wat u wordt aangeboden. Wilt u dus Mij zelf horen spreken, dan zal Ik zeker uw wens vervullen. En dan is elk woord dat u wordt toegestuurd waarheid, als het u wordt overgebracht door dienaren die Mij zijn toegedaan. En dit is voor u een zeker teken: dat Ik u elke vraag zal beantwoorden, als u die aan Mij voorlegt om te beantwoorden. U allen zult steeds worden onderricht op een wijze die aangepast is aan uw graad van rijpheid. U zult de diepste wijsheid pas kunnen bevatten, wanneer u een bepaalde graad van rijpheid hebt bereikt, waar u door het geestelijke rijk zult kunnen worden ingelicht op een onverholen manier, wat voor u begrijpelijk zal zijn wanneer u daarmee mijn werkzaam zijn op aarde vergelijkt, waar Ik steeds in gelijkenissen - in beeldspraak - tot de mensen sprak om het voor hen begrijpelijk te maken. Zo hebben ook deze verhulde onderrichtingen het doel, de mens tot denken aan te sporen, opdat hij binnendringt in geestelijk weten en het niet alleen oppervlakkig met zijn lichamelijke oren tot zich neemt. Geef Ik mijn woord zoals nu onverhuld, dan is er een graad van rijpheid vereist die een juist begrip van mijn woord garandeert. Inhoudelijk zullen er zich nu geen tegenstrijdigheden voordoen, zodra zowel het verhulde als ook het rechtstreekse woord van boven in onverhulde vorm dezelfde oorsprong hebben, zodra elke onderrichting dus van Mij is uitgegaan. Maar dit onderzoek zult u eerst moeten verrichten, waarbij u slechts om mijn hulp zult hoeven te vragen om een juist oordeel te vellen. Denk eraan dat ook de tegenstander werkzaam is. En juist dan, wanneer de mensen hem trachten te ontvluchten, wanneer ze naar de waarheid streven om Mij te herkennen en te leren liefhebben. Dan zal hij steeds proberen het licht te doven of te verduisteren en ijverig aan het werk zijn waar zich de gelegenheid voordoet. Om u mensen nu bij te staan en het werkzaam zijn van die macht te ontkrachten, geef Ik u uitsluitsel door dragers van de waarheid waar onzuivere krachten uw denken op een dwaalspoor hebben gebracht. Wat van boven komt is waarheid, wat van beneden komt is dwaling en leugen.

Waar rechtstreeks geestelijk werkzaam zijn van binnen is te herkennen, daar kunnen alleen krachten van boven werkzaam zijn die mijn uitstraling ontvangen en verder leiden. Maar waar krachten zich van een vorm in de onbewuste toestand bedienen, daar is voorzichtigheid geboden. Want een willoze vorm kan ook door een duistere kracht worden gebruikt, al is het ook maar voor korte tijd. Maar de medemensen bepalen vaak zelf de uitlatingen die door zo’n vorm worden gedaan, door hun eigen gedachten en wensen, die meteen worden aangegrepen door die krachten die zich nu door zo’n vorm hoorbaar uiten. Want zodra onder de toehoorders sterke wilskrachtige zijn, zullen hun gedachten ook een sterke invloed hebben en nu - al naar gelang hun waarheid - door lichtvolle of duistere krachten worden aangegrepen en hoorbaar tot uitdrukking worden gebracht. Daarom moet de mens zich bij het in ontvangst nemen van geestelijke leringen steeds vrij maken van zijn eigen weten. Hij moet deemoedig en als een onwetend kindje zich laten onderrichten. Dan zal ook de zuivere waarheid naar hem toe stromen, omdat er geen weerstand aanwezig is die zoiets verhindert.

Velen zullen zich ergeren dat er een schijnbare tegenspraak aan het licht komt, maar mijn geest heeft steeds hetzelfde aan de mensen meegedeeld. Het werd alleen niet door allen gelijk begrepen. En zelfs die mijn woord ontvingen, waren niet vrij van eigen gedachten, zodra ze hun blik op de wereld richtten en het wereldgebeuren in verband brachten met het geestelijke. Bovendien was voor de mensen van de tijd waarin Ik op aarde vertoefde, mijn heilsplan van eeuwigheid vreemd. En de verklaringen die Ik de mensen gaf over de toekomstige tijd, waren zo gegeven dat alleen de volledig tot liefde gevormde mens zich een juiste voorstelling zou hebben kunnen maken van de laatste tijd, van het jongste gericht en het einde. De anderen ontbrak het inzicht en een duidelijke voorstelling van het laatste gebeuren zou hun geen voordeel hebben opgeleverd. Want zij stonden nog voor het hun speciaal aangekondigde oordeel, voor de verwoesting van Jeruzalem, die voor die mensen eveneens het afsluiten van tijdvak betekende en voor hen dichterbij lag dan het einde. Zo werd wel de mensen kennis gegeven van een vernieuwing, van een geestelijke ommekeer, doch met de toevoeging die meer betrekking had op de verandering van de mensen dan op de omvorming van de aarde, omdat het weten over het laatste voor hun geestelijke toestand niet bevorderlijk was.

Maar nu richt Ik Mij tot de mensen die de laatste periode op deze aarde meemaken. Ik wend Mij tot diegenen die een zekere rijpheid van ziel hebben verworven en daarom ook het begrip voor dat wat komen gaat. Aan hen geef Ik totale opheldering en Ik draag ze op de medemensen daarvan in kennis te stellen. Maar geloof zullen ze slechts bij diegenen vinden die door juist te streven naar de volmaaktheid ook in staat zijn te oordelen en een heldere geest hebben. Die mijn heilsplan kennen en daarom weten dat er geen andere mogelijkheid meer is dan een totale omvorming van de aarde, ter wille van de zielen die diep zijn gevallen en toch eens verlost moeten worden. Nu spreek Ik tot de mensen van de eindtijd, maar ook vroeger waren mijn woorden niet in tegenspraak met elkaar.

Ik sprak als de mens Jezus zo als Ik het zag en werd daarbij verhinderd het einde te zien zoals het zou komen. Ik zag de veranderde mensheid, maar niet de veranderde aarde, omdat het God behaagde, de toenmalige mensen daarover in onwetendheid te laten. Dat en hoe lang de aarde ten behoeve van de vorming verblijfplaats van het geestelijke moet blijven, dat ze dus als aardse schepping verder moet blijven bestaan, zou de mensen wel duidelijk gemaakt moeten worden. De omvorming van het aardoppervlak echter betreft de positieve ontwikkeling van het in de materie gebonden geestelijke en de hernieuwde kluistering van het geestelijke dat als mens belichaamd de geloofs- en wilsproef niet heeft doorstaan.

Beide waren voor de mensheid nog niet begrijpelijk. Ze onderscheidden alleen een aardse wereld, zoals ze bestond, en een zuiver geestelijke wereld. En de mensen viel alleen daarover opheldering ten deel, dat de aarde als materiële wereld nog niet uitgeschakeld kan worden en dat verdere ontwikkeling in eindeloos lange tijd nog op deze aarde moet plaatsvinden. Want de aarde als hemellichaam vergaat niet. Alleen zal ze na het laatste gericht in volledig nieuwe vorm haar taak vervullen, en zal er dus een nieuwe ontwikkelingsperiode beginnen met een paradijselijke toestand. Met de mensen die tevoren worden ontrukt, omdat ze in de laatste geloofsstrijd hun trouw aan Mij bewijzen, omdat ze volhouden tot aan het einde en daarom gelukzalig worden in nauwste verbinding met Mij en het geestelijke rijk vol van licht.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Spijs en drank voor de ziel - Hemelbrood

B.D. 4581 from 8. maart 1949, taken from Book No. 53

U wordt het brood des hemels aangeboden, dat u niet kostelijker kan worden aangereikt, want mijn liefde zelf heeft het u bereid en deelt het aan u uit, zoals het voor u goed verteerbaar is, zoals u in staat bent de spijs op te nemen die uw ziel tot voeding moet dienen. Dat u voedsel nodig hebt dat u moet helpen rijp te worden, moet Ik u steeds weer bekend maken, opdat u niet zult verzuimen het tot u te nemen. Maar in welke vorm Ik het u aanreik, is afhankelijk van hoe u het geestelijk voedsel benut. Want wat u ook ontvangt zult u niet onbenut mogen laten. Integendeel, u zult het moeten gebruiken voor uw positieve ontwikkeling. Geen arbeid zult u kunnen volbrengen als het u aan kracht ontbreekt. En zo zult u ook gesterkt moeten worden om de belangrijkste arbeid te verrichten: de omvorming van uw ziel. En deze versterking wil Ik u geven, doordat Ik u het brood des hemels aanreik.

Uw lichaam verlangt dagelijks naar spijs en drank en u zult het niet weigeren wat het nodig heeft om zich in stand te houden. Uw ziel maant u weliswaar ook daarom, maar slechts zachtjes en bescheiden richt ze het verlangen tot u, zodat u het meestal niet hoort en de ziel verwaarloost om het lichaam des te rijkelijker te bedenken. En dus kom Ik zelf haar te hulp. Ik wil haar spijs en drank toedienen, maar heb daar uw toestemming voor nodig, dat u zich naar de ziel toekeert, dat u dus de gave die van boven komt ook benut volgens bestemming. Dan zal ze ononderbroken voedsel ontvangen en versterking ondervinden die haar onuitsprekelijk goed doet, waardoor ze rijper wordt en het doel zal bereiken dat haar is gesteld gedurende het leven op aarde.

Wat Ik u aanbied van boven, kan niet door iets aards worden vervangen, zoals ook geen spijs voor het lichaam de ziel kan voeden, want de ziel is iets geestelijks en heeft ook geestelijke substanties nodig als kost, die haar niet door aardse spijzen kunnen worden toegevoerd. Ik zelf moet haar spijzigen en ze kan ook steeds mijn gast zijn, Ik zal haar nooit karig toebedelen. Maar Ik kan haar niets geven als de mens niets begeert, als hij aan een kostelijke gave van boven geen aandacht schenkt. En daarom is de wil van de mens noodzakelijk om uit mijn hand de voeding voor zijn ziel in ontvangst te nemen. Om het geestelijke voedsel, het brood des hemels moet worden gevraagd en als het verlangen ernaar aanwezig is, zal mijn gave ook juist worden benut.

Ik roep wel ieder aan mijn tafel om hem spijs en drank aan te reiken, maar Ik vraag honger en dorst, opdat mijn liefdegave verlangend en in dank wordt ontvangen en de ziel er kracht aan zal ontlenen, opdat ze zich geestelijk kan ontwikkelen en veranderen tot een wezen dat op Mij lijkt, opdat Ik Me met hem aaneen kan sluiten en het eeuwig gelukzalig is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Waarschuwing om het goddelijke Woord niet af te wijzen. "Beproef alles..."

B.D. 4587 from 13. maart 1949, taken from Book No. 53

Waarlijk zeg IK u, u berokkent uzelf een onmetelijke schade als u aan Mijn rechtstreeks uit den hogen gesproken Woord geen aandacht schenkt, als u zich tevreden stelt met de onderrichtingen die u door ondeskundige leiders worden gegeven en die u pas begrijpt als u zich Mijn Woord uit den hogen ter harte neemt: U moet op de eerste plaats streven naar Licht, want een waar Licht verlicht u pas de weg die u zult moeten gaan om het doel te bereiken. In de duisternis richt u uw schreden daarheen waar u een licht ziet opflitsen en dit zijn alleen maar bedrieglijke lichten die u van de juiste weg afleiden. U zult een waar Licht moeten begeren, d.w.z. u zult moeten zoeken om tot 'n juist inzicht te komen, om u een weten eigen te maken dat overeenstemt met de waarheid en daardoor een juist beeld van MIJ te krijgen als liefdevolste VADER en Schepper van eeuwigheid, om dan onophoudelijk de vereniging met MIJ, van WIE u eens bent uitgegaan, na te streven. En daarom zult u in de waarheid moeten worden onderwezen.

Maar u de waarheid overbrengen kan alleen HIJ DIE Zelf de eeuwige WAARHEID is, of degene die de waarheid van HEM Zelf heeft ontvangen. Streef naar deze enige waarheid en stel u niet tevreden met een weten dat niet de eeuwige Bron als oorsprong heeft. IK kan u niet nadrukkelijk genoeg deze aansporing doen toekomen er niet aan voorbij te gaan als Mijn Liefde Zich aan u openbaart en u de zuiverste waarheid zendt.

Beproef alles en behoud het beste. Als u een gave wordt aangeboden als Woord GOD's, let dan op en overweeg in uw hart, hoe u zich daar tegenover moet opstellen. Wijs niet af zonder te onderzoeken, bedenk veeleer dat u immers een grote genadegave af zou kunnen wijzen en beproef dus vervolgens wat u wordt aangeboden. Zult u dan uit innerlijke overtuiging kunnen afwijzen, dan zult u geen schuld hebben, maar een ernstig onderzoek moet voorafgaan, opdat - wie van goede wil is en een hart heeft dat tot liefde in staat is, de Stem van de VADER herkent die tot hem spreekt. Er wordt u het kostbaarste genadegeschenk aangeboden dat Mijn Liefde voor u gereedhoudt.

Benut het, laat de genade op u inwerken, luister naar Mijn Woord en leef daarnaar, en u zult zeer spoedig inzien dat het de eeuwige waarheid is die van MIJ Zelf komt en u waarlijk wetend maakt, u zult het licht in u gewaarworden en duidelijk de weg naar MIJ inzien, u zult met overtuiging kunnen geloven en nu ook voor MIJ kunnen opkomen tegenover de wereld, omdat uw geloof levend is, wat echter alleen de zuivere waarheid tot stand brengt. En daarom spoor IK u nogmaals aan: Wijs Mijn dienaren niet af als ze u Mijn Woord aanbieden. IK Zelf bezorg u het meest waardevolle genadegeschenk, de eeuwige waarheid, omdat u alleen maar door de waarheid gelukzalig zult kunnen worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De leer van de herbelichaming - Dwaalleer - Hemellichamen

B.D. 4590 from 17. maart 1949, taken from Book No. 53

Laat u niet door vermeende tegenstrijdigheden op een dwaalspoor brengen. Zoek de verklaring alleen daarin dat uw bevattingsvermogen dikwijls ontoereikend is iets juist te begrijpen, waar echter ook een tegenstrijdigheid niet hoeft te bestaan, maar alleen door u verondersteld wordt. Het moet voor u voldoende zijn te weten dat Ik zelf u nooit verkeerd zal onderrichten en dat Ik u de kennis steeds zo zal overdragen, dat u er voordeel uit haalt voor uw ziel.

De karma-leer is niet geschikt om u tot een sterker geestelijk streven aan te sporen, zij is veel meer beweegreden voor een lauwe levenswandel in geestelijk opzicht. Reeds daarom is ze voor de ziel van weinig nut en het heeft ook niet mijn volledige goedkeuring dat u mensen rekent op een nogmaals terugkeren op aarde en daardoor nalatiger wordt in uw geestelijk streven. De opwaartse ontwikkeling van het geestelijke wordt weliswaar door Mij op alle manieren gesteund en waar Ik een zekere mogelijkheid zie om uw ziel tot rijpheid te helpen, daar ben Ik ook tot elke toestemming bereid, evenwel steeds op grond van de wetten van mijn eeuwige ordening, nooit echter door willekeurig mogelijkheden te scheppen. Aldus moet het voor u ook begrijpelijk zijn dat Ik u niet zal wijzen op een herhaalde ontwikkelingsgang op deze aarde, die een totaal mislukken van u gedurende het aardse leven vooronderstelt. Ik zou u juist willen behoeden voor dit falen en daarom waarschuw, vermaan en onderricht Ik u, om een mislukking te voorkomen.

Het zou een verkeerde manier van onderwijzen zijn als Ik u een andere weg in het vooruitzicht stelde om uw doel te bereiken, terwijl u nog de juiste weg voor u hebt, die u dus moet gaan en kunt gaan bij een juiste richting van uw wil. En als Ik u de eindeloos vele belichamingen van voorheen voor ogen stel, dan is dat ook alleen maar om u bewust te laten worden van de grote verantwoordelijkheid voor de korte aardse levensweg. Het weten hierover dient dus alleen om bij te dragen tot een sterker streven. Niet echter dat u verkeerde gevolgtrekkingen maakt en nalatiger wordt in uw streven, in de hoop op een herhaling van een belichaming op deze aarde als u het doel niet zou bereiken. Mijn geest zal u zeker opheldering verschaffen en als u zich vol vertrouwen tot Mij wendt, geef Ik u door mijn dienaren uitsluitsel in hoeverre uw denken juist is.

Als u wist van de oneindig vele mogelijkheden om tot rijpheid te komen op de talloze hemellichamen in het heelal, dan zou u nooit op de gedachte komen dat een ziel weer teruggeplaatst wordt op de aarde. Wel echter moet een ziel die nog niet volledig voltooid is nog vele belichamingen doormaken waarin zij zich steeds weer bewijzen, dus opwaarts ontwikkelen kan. De leer van een herbelichaming van de ziel berust dus wel op waarheid, maar wil niet zeggen dat de ziel in het vlees geboren weer op deze aarde verschijnt. Hiermee worden talloze mogelijkheden voor een verdere ontwikkeling op andere scheppingen bedoeld, waar de ziel in een stoffelijke of geestelijke vorm weer voor opgaven gesteld wordt, waarvan de vervulling haar een opklimmen garandeert. Wanneer een ziel nogmaals naar deze aarde wordt gebracht, is dat een hoge uitzondering die een geestelijke missie veronderstelt, maar niet veralgemeend kan worden. Zielen die onvolmaakt van de aarde weggenomen zijn, zullen onmiddellijk van mening zijn nog op de aarde te leven. Zij zullen zich in gebieden ophouden waarvan zij geloven in bovenmate woeste en totaal onvruchtbare streken verplaatst te zijn en toch bevinden zij zich op een ander hemellichaam, dat overeenkomstig hun zielerijpheid voorzien is van scheppingswerken van de primitiefste aard en die daarom voor de zielen ook een armoedig en neerslachtig verblijf betekenen. Het is een mogelijkheid voor de loutering van erg materieel gezinde mensen die hun neigingen moeten overwinnen, om dan al naar gelang hun wil op een ander scheppingswerk geplaatst te kunnen worden om zich daar verder te ontwikkelen.

Omdat u nog teveel liefhebber van deze aarde bent, verbindt u aan het woord "herbelichaming" ook alleen maar de betekenis, dat deze aarde de verblijfplaats van een opnieuw belichaamde ziel is, terwijl u echter zou moeten denken aan het onvoorstelbaar omvangrijke scheppingswerk van mijn liefde, dat toch alleen maar ontstaan is vanwege de ontelbare geesten die de weg van voltooiing moeten gaan en ook op de een of andere wijze zullen gaan - in stoffelijke scheppingen zolang de ziel nog niet vergeestelijkt, dus ontvankelijk voor licht geworden is, en in geestelijke scheppingen waarin ook de vergeestelijkte ziel zich gestadig opwaarts kan ontwikkelen, waarin zij steeds meer uitkristalliseert en zich geschikt maakt voor het ontvangen van de uitstraling van Mij zelf.

Stel uzelf de oneindigheid voor, kijk naar de sterrenhemel waarvan de ontelbare sterren scheppingen zijn van mijn liefdewil, bestemd voor het opnemen van zielen die nog een verdere ontwikkeling nodig hebben. Dan zult u inzien dat niet alleen deze aarde drager is van wezens die opwaarts moeten streven en dat het waarlijk niet nodig is zielen die in het aardse leven faalden, opnieuw op de aarde te plaatsen. Ofschoon ze de enige plaats voor het bereiken van het kindschap Gods is, kan ze toch niet willekeurig meerdere malen worden gekozen als plaats om rijp te worden.

Zodoende zal de leer van de herbelichaming op deze aarde als dwaalleer betiteld moeten worden en bestreden als schadelijk voor de zielen. Want ze verzwakt de wil van de mensen en brengt de serieuze verandering van het wezen in gevaar door het vooruitzicht, het verzuimde in een volgend leven te kunnen inhalen tot aan de uiteindelijke voltooiing.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Houd u vast aan Mijn Woord: "Kom allen tot MIJ"

B.D. 4599 from 28. maart 1949, taken from Book No. 53

Houd u vast aan Mijn Woord en pieker niet en leg het niet spitsvondig uit, net of het anders is te verstaan dan u in het hart voelt. Steeds zult u troost en kracht kunnen putten uit Mijn Woord en bijgevolg hoeft u niet in angst en zorgen te leven, integendeel zult u ze te allen tijde uit kunnen bannen zodra u MIJ tot u laat spreken. Als VADER van Mijn kinderen ben IK van alles op de hoogte wat hen bezighoudt en wat hen bedrukt en afwachtend sta IK terzijde tot Mijn kinderen MIJ vol vertrouwen naderen en MIJ vragen om bijstand.

En IK weiger hun niet wat ze afsmeken, op elke bange vraag heb IK een antwoord gereed en IK herhaal wat IK heb gezegd toen IK op aarde wandelde: "Kom allen tot MIJ die uitgeput bent en onder lasten gebukt gaat". Laat u niet teneerdrukken door wereldse zorgen die zich vanzelf weer in niets oplossen, denk veeleer alleen aan uw ziel die steeds kracht zal ontvangen, die door Mijn Woord de kracht uit MIJ wordt overgebracht, om welke reden het opnemen van Mijn Woord voor u het allernoodzakelijkste is, wat u niet achterwegen zult mogen laten. En daarom laat IK zo vaak nood en leed over u komen, omdat IK wil dat u aan Mijn Woord de kracht ontleent, opdat uw ziel gesterkt wordt. IK wil dat u een altijddurende verbinding met MIJ onderhoudt, dat u MIJ niet buiten spel zet en de wereld op de voorgrond laat treden. En als u in gevaar bent, kom IK u nader in de vorm van leed en tegenspoed. En laat ME dan tot u spreken. En IK wil Woorden tot u spreken die u waarlijk veel kracht en troost schenken en voor u 'n bewijs moeten zijn van Mijn tegenwoordigheid, van dat IK op de hoogte ben van uw nood, en van Mijn Liefde. IK wil alleen dat u uit uzelf tot MIJ komt, om uw vertrouwen te voelen, dat MIJ gelukkig maakt en IK wil u al Mijn Woorden in herinnering brengen die IK tot de mensen sprak op aarde die geestelijk en aards in dezelfde nood waren. En u zult MIJ Zelf herkennen in Mijn Woord, omdat u aan het toesturen van kracht de goddelijke oorsprong inziet en dus zult u ook vast staan in het geloof, waartoe IK u wil helpen door Mijn Woord.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Eeuwige verdoemenis

B.D. 4602 from 30. maart 1949, taken from Book No. 53

Gods barmhartigheid kent geen grenzen, Gods liefde is oneindig. Zijn geduld is onmetelijk en daarom kunnen Zijn schepselen niet voor eeuwig verloren gaan, daar Hij anders niet volmaakt zou zijn. Het is daarom ook verkeerd van een eeuwige verdoemenis te spreken wanneer daar een denkbeeld van tijd onder te verstaan is dat iets nooit eindigends moet omschrijven. Want zo'n eeuwige verdoemenis betekende dan echter: iets dat voor God geheel verloren zou zijn, dus dat het wezenlijke dat oorspronkelijk van God is uitgegaan en door Zijn tegenstander aan Hem is ontrukt, voorgoed aan Zijn tegenstander is afgestaan. Dan zou echter deze tegenstander groter zijn dan God, hij zou in zekere zin overwinnaar zijn en in macht en kracht superieur zijn aan God, wat echter nooit kan bestaan of gebeuren, want met Zijn volmaaktheid, met Zijn kracht en macht en wijsheid kan niemand zich meten.

Wat uit Hem is voortgekomen, blijft eeuwig in Zijn bezit, slechts tijdelijk van Hem gescheiden, dat wil zeggen zich op grote afstand bevindend, omdat het dit zelf zo wil. Maar ook deze verwijdering is geen toestand die blijvend is, omdat het wezen om gelukzalig te zijn, door de uitstraling van Gods kracht moet worden aangeraakt en, als het daar zelf niet de wil toe heeft, door de liefde en barmhartigheid van God wordt vastgepakt, die hem de staat van gelukzaligheid wil bereiden. Een eeuwige verdoemenis zou daarom ook in tegenspraak zijn met Gods liefde en barmhartigheid, oftewel deze zouden begrensd zijn waardoor de volmaaktheid van God aan volkomenheid zou inboeten. Een hoogst volmaakt Wezen heeft geen menselijke zwakheden, een eeuwige toorn zou echter een minderwaardige menselijke eigenschap zijn, zoals ook elke eeuwigdurende toestand van straf geen goddelijke stelregel genoemd zou kunnen worden, want het goddelijke is gekenmerkt door de liefde. De liefde echter redt en helpt, ze vergeeft en maakt gelukkig en zal nooit iets voor eeuwig van zich afstoten.

Aan de tegenstander van God daarentegen ontbreekt het goddelijke principe, de liefde, en steeds zal zijn doel zijn, het wezenlijke voor eeuwig tot zich naar beneden te trekken. En hij is het die bij de mensen het begrip van eeuwigheid verwart, die tracht God als onbarmhartig en gevoelloos voor te stellen, om de liefde tot Hem te verstikken. Hij is het die zelf geen erbarmen kent en die daarom zonder bedenken tracht de zielen ongelukkig te maken, die hun elke mogelijkheid om geholpen te worden zou willen afnemen om ze voor eeuwig te verderven. En hij vindt gewillige aanhangers van zijn leer van de eeuwige verdoemenis, die allen God in Zijn oneindige liefde niet herkennen, daar zij anders deze leer geen geloof zouden kunnen schenken. Maar steeds zal de mensen de waarheid worden overgebracht en de dwaling fel belicht, opdat God als het volmaaktste Wezen herkend en bemind zal worden, opdat de mensen zich bij Hem aansluiten en Zijn tegenstander verafschuwen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De satan gaat rond als een brullende leeuw. Waak en bid

B.D. 4607 from 5. april 1949, taken from Book No. 53

Waar IK weet dat een kind in nood is, is Mijn Liefde tot elke hulp bereid en IK zal het redden uit de macht van hem die Mijn tegenstander is en de vijand van Mijn kinderen. Waar een ziel worstelt en Mijn Wil probeert te vervullen, hoeft waarlijk de macht van Mijn tegenstander niet gevreesd te worden, want IK bekommer ME vol zorgen om hen die tot MIJ willen doordringen. En IK verlaat Mijn kinderen niet in hun nood en IK zal een (geestelijke) muur rond hen oprichten, waar niemand overheen kan klimmen, tenzij IK Zelf de poort open en (Mijn hulp) naar u toeleid.

De satan gaat rond als een brullende leeuw, zoekende wie hij kan verslinden. Denk aan deze Woorden en verwonder u niet, want de tijd van het einde is gekomen, terwijl hij weet dat hij niet veel tijd meer heeft en waarin hij met alle krachten werkt aan de ondergang van Mijn schepselen, waarin hij middelen aanwendt die hem succes moeten bezorgen. En IK zeg u dat u moet waken en bidden, opdat u niet in handen valt van de verleider. Hoe vaak heb IK u niet gewezen op de gevaren waarin u verkeert, want er begint een hevige strijd tussen de krachten van het licht en de duisternis. U allen zult deze strijd aan den lijve ondervinden, maar in het bijzonder diegenen die een geestelijk leven leiden naast het aardse. Want dezen lopen met hun gedachten aan MIJ rond en lokken daarom bijzonder de vijandelijkheden van Mijn tegenstander uit en deze wil hij doen stoppen.

Zijn manier van strijden is vaak succesvol, omdat hij de zwakheden van de mensen kent en daar inzet om hen te overmeesteren. Maar onmetelijk veel genaden staan u, mensen ter beschikking. U zult de zege over hem kunnen behalen met Mijn hulp. Vrees hem niet maar treed hem moedig tegemoet, weet dat u sterk bent en onaantastbaar als u MIJ liefhebt en in stilte een gedachte naar MIJ opzendt dat IK bij u blijf in de strijd tegen hem. En hij zal vluchten voor u omdat hij Mijn nabijheid niet kan verdragen. U bent sterker dan hij zodra u met MIJ ten strijde trekt.

IK heb geen deel aan datgene wat steeds uit de onderwereld te voorschijn komt. IK blijf bij Mijn kinderen als deze kinderen van MIJ, die zich aan de VADER vrijwillig ter beschikking stellen, Hem maar gehoorzamen, zodra HIJ hun Zijn Wil voorlegt die de arbeid in Zijn wijngaard betreft. IK noem hier Mijn kinderen die de Stem van de VADER herkennen en letten op Zijn (op)roep - en als IK hun taken geef helemaal bereid zijn zich voor MIJ in te zetten, dus onderrichtend werkzaam te zijn zodra IK hen als onderwijzende kracht opleid.

Wie nu als Mijn kind wil worden aangenomen, moet dan ook als een kind naar de VADER gaan en van HEM voor zichzelf de aanwijzingen inwinnen voor zijn levensweg. En als IK nu vraag dat Mijn leer (van de liefde) wordt verbreid, als IK Zelf door de Stem van de GEEST Mijn leer naar de aarde laat komen, dan moet deze leer heilig zijn voor hem en hij haar als zuiverste waarheid uit de hemelen aannemen en hoogschatten. Maar dan zal ze voor hem ook steeds het beste en heiligste blijven, dat hij niet meer weggeeft, omdat het kracht is van boven, die onwillekeurig ook omhoog trekt. Maar Mijn gave opofferen betekent een ernstige overtreding tegen de gehoorzaamheid die een kind MIJ is verschuldigd en kan bijgevolg niet tot heil strekken. En dan zult u de invloed van de tegenstander kunnen beseffen en u zult u daarvoor moeten beschermen.

Daarom maak IK u opmerkzaam en duid u de tekens aan waaraan u hem zult kunnen herkennen: hij zal als engel des lichts verschijnen bij hen wier geloof nog zwak is en hen verblinden, en hun ogen zullen zwakker en zwakker worden en uiteindelijk het juiste niet meer inzien, omdat ze al te gewillig naar hem luisterden en zich door zijn masker lieten bedriegen. Maar hij heeft alleen dan macht over u, zodra u twijfelt aan de zuivere waarheid. Dan maakt hij gebruik van uw onzekerheid en voert u op dwaalwegen. Want hij gaat rond als een brullende leeuw, zoekend wie hij kan verslinden. U echter moet waken en bidden opdat u niet in bekoring valt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het zwakke zal het einde niet meemaken

B.D. 4613 from 13. april 1949, taken from Book No. 53

Het zwakke zal het einde niet meemaken. IK weet heel goed, hoe de ziel van ieder afzonderlijk geaard is, welke wil ze in zich heeft en welke graad van rijpheid ze bezit, die ook de maatstaf is voor de sterkte van wil in de laatste geloofsstrijd.IK weet dat dit laatste belijden van MIJ grote kracht vereist, die maar weinig mensen opbrengen en dat er een heel levend geloof toe behoort, stand te houden en MIJ trouw te blijven. En daarom zullen deze trouwe aanhangers en belijders de poorten van het paradijs op de nieuwe aarde worden ontsloten, opdat hun liefde voor MIJ, die ze MIJ tot het einde toe bewijzen, beloond wordt.

Mensen die zwak van geloof zijn, houden in deze laatste strijd op de aarde geen stand en het gevaar om van MIJ af te vallen, wend IK af om hen niet in de handen van Mijn tegenstander te laten vallen en hun nog de gelegenheid te geven in het rijk hierna hun ontwikkeling voort te zetten, wat na het einde van deze aarde voor lange tijd niet meer mogelijk is. Ze zullen tegen de eisen en inspanningen van de laatste tijd niet opgewassen zijn en zuiver lichamelijk al hun levensweg beëindigen vóór de tijd, want ze zijn niet van MIJ afgewend, alleen ontbreekt hun het diepe levende geloof, dat hen in staat stelt een waar strijder voor CHRISTUS te zijn. En hiervan zullen er vele zijn, die wel voor MIJ kiezen, dus het geloof in een GOD van Liefde en Wijsheid in zich hebben, maar dit niet tot zo'n sterkte aanzetten dat ze zich onbezorgd aan MIJ toevertrouwen en vragen om Mijn bijstand. Deze zielen neem IK van de aarde, daar ze anders verloren zouden gaan voor eeuwige tijden.

Maar het sterke blijft MIJ trouw tot aan het einde en zal door MIJ worden weggenomen vóór de vernietiging van de oude aarde.

Dit gebeuren zal u duidelijk moeten zijn en evenzo moet het u begrijpelijk zijn dat voornoemde zwakke zielen het paradijs van de nieuwe aarde niet bevolken, dat dit paradijs alleen geestelijk rijpe mensen kan dragen die Mijn aanwezigheid onder zich toelaten, zoals IK het u heb toegezegd.

Op het laatst moet er een scheiding zijn van de bokken en de schapen. De oude ontwikkelingsperiode eindigt met het kluisteren in de vaste materie van het geestelijke dat gefaald heeft en er begint een nieuw tijdperk met een rijp mensengeslacht, dat zich al op aarde in een staat van gelukzaligheid bevindt, omdat het standhield en door MIJ op aarde voldoende beproefd werd. Deze zielerijpheid laat Mijn aanwezigheid onder Mijn kinderen toe. Maar zwakke nog niet geheel rijpe zielen zouden Mijn aanwezigheid niet kunnen verdragen en dus is de nieuwe aarde geen verblijfplaats voor hen, maar die nochtans in het geestelijke rijk opwaarts gaan en wegens hun vroegtijdig beëindigd leven ook in het geestelijke rijk voorrechten hebben die hen helpen opwaarts te gaan. Dit is de scheiding van de geesten die steeds verkondigd werd door woord en geschrift.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het overwinnen van de dood door Jezus Christus

B.D. 4614 from 14. april 194, taken from Book No. 53

De wereld is verlost van de zonde. De mensen zouden moeten jubelen en juichen als ze zich bewust zouden zijn van deze grote genade die hun een onuitsprekelijk zwaar lot in het hiernamaals bespaart wanneer ze benut wordt. Wanneer er dus in het geloof aan de verlossing door Jezus Christus wordt gevraagd om vergeving van de zondeschuld. Jezus Christus heeft het verlossingswerk volbracht, dat zo belangrijk is voor alle wezens op aarde en in het geestelijke rijk. En de mensen nemen er zo weinig notie van en maken geen gebruik van deze onvoorstelbare genade.

Jezus liet zich kruisigen uit liefde voor de medemensen en stond op de derde dag weer op uit de dood.

Hij heeft de dood overwonnen en Hij wilde dat alle mensen deelachtig werden aan het offer dat Zijn liefde voor de mensen bracht. Hij wilde dat ook zij overwinnaars van de dood zouden worden. Dat ze de dood niet meer hoefden te vrezen en dus het eeuwige leven konden binnengaan, omdat Hij de barrières heeft neergehaald door het werk van verlossing dat in zijn volle betekenis niet is te bevatten zolang de mens op aarde verblijft. Hij heeft de dood overwonnen en daardoor een ban verbroken.

De mensen die onvrij waren door de vroegere zonde van opstand tegen God, wier wil onder invloed van Zijn tegenstander stond en die zich niet van hem konden vrijmaken, zijn nu door de kruisdood van Christus in de omstandigheid zich los te maken van de tegenstander van God, als ze Jezus Christus om bijstand aanroepen in elke nood, omwille van het verlossingswerk dat de mens Jezus voor Zijn medemensen heeft volbracht. Dus is Jezus de voorspreker bij God voor allen die in Hem geloven en hun best doen in navolging van Christus te leven, die dus werkzaam zijn in liefde en Zijn geboden onderhouden. Dan doet hij dat wat God hem als opgave heeft gesteld gedurende zijn bestaan op aarde. Dan bevrijdt hij zich van de banden van de dood, want gebonden te zijn aan de tegenstander van God, is de zekere dood voor de ziel. Jezus overwon de dood.

Hij was mens en stierf ook als mens, hoewel Hij met Gods geest was vervuld en de bitterste dood die Hij zelf had gekozen, ook van zich af kon wenden als gevolg van Zijn onbeperkte macht. Als mens bood Hij God het offer aan en Hij overwon daardoor Zijn tegenstander. Onzelfzuchtig dacht Hij alleen aan het leed en de zondeschuld van de medemensen en Hij wilde hun lot verlichten dat het gevolg is en was van de zonde. En God nam het offer aan.

Hij vergeeft diegenen de schuld, die Jezus als Middelaar aanroepen om Zijn genade en voorspraak. Maar het offer aannemen en de zondeschuld vergeven, verzekert het ontwaken ten leven in de eeuwigheid.

Dus bestaat er geen dood meer, want na de lichamelijke dood gaat de ziel het lichtrijk binnen naar een eeuwig leven. Doch alleen de zielen van hen die Hem erkennen, die in Hem geloven als Gods Zoon en Verlosser van de wereld.

De mensen zouden moeten triomferen, dat de dood nu overwonnen is en dat Jezus dit werk heeft volbracht. Want nu heeft de dood zijn verschrikking verloren, omdat er een ontwaken is in het geestelijke rijk, omdat de tegenstander van God geen macht meer heeft over de mens, als die zich overgeeft aan de goddelijke Verlosser en om Zijn hulp vraagt, om versterking van de wil en de genaden van het verlossingswerk, om de vergeving van de zondeschuld die de mens heeft meegenomen als erfenis van het eens gevallen geestelijke waartoe hij zelf behoort.

Hij is verlost van deze zonde door Jezus Christus. En hij zal jubelen en juichen als hij de liefde van de mens Jezus voor ogen houdt, Die het zwaarste op aarde heeft volbracht waartoe een mens ooit in staat was.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De zonden van de vaderen wreken zich op de kinderen

B.D. 4618 from 19. april 1949, taken from Book No. 53

Generaties lang zal de zonde zich doen gevoelen bij de kinderen. Zo is het u geleerd en bent u daardoor dikwijls in conflict gekomen met de leer aan een GOD van Liefde en Barmhartigheid, DIE de zondaar vergeeft en hem zijn straf kwijtscheldt als hij serieus berouw heeft. U kunt het niet begrijpen dat mensen moeten lijden die zelf geen schuld hebben en bijgevolg het slachtoffer zijn van hen die zondigden tegen GOD.

En toch is ook daar de Wijsheid en Liefde van GOD aan het werk; ofschoon voor u niet op een erg begrijpelijke manier, speelt toch het wezen van de ziel vóór de belichaming als mens hier mede een rol, die zelf zich een zondig mens uitkoos voor haar verwekking in het vlees.

Deze zielen worden geleid door hun driften, ze zijn ondanks hun eindeloos lange ontwikkelingsgang, ondanks veelvoudige en kwellende omvormingen nog in een uiterst onvolmaakte staat, ze hebben hun onbeheerstheid nog niet afgelegd en begeven zich nu instinctmatig naar een hun verwante mensenziel, waar ze verwachten gelegenheid te hebben hun onbeheerstheid te kunnen uitleven.

Niet zelden zijn ze van hetzelfde verlangen vervuld dat de mens zondig liet worden, zoals ze er ook vaak toe aanzetten, zodra ze in een lichaam verblijf hebben genomen (moederlichaam) en de zonde dan begrijpelijkerwijs op een nieuwgeboren kind de sterkste invloed heeft, om welke reden men nu van vatbaarheid en overerving van slechte aanleg spreekt.

Er komt geen ziel in zo'n soort lichaam die al een bepaalde graad van rijpheid heeft bereikt aangezien haar ontwikkelingsgang niet in gevaar moet worden gebracht, zodra ze zelf tevoren al haar wil te kennen heeft gegeven, op GOD aan te willen sturen. Maar zo'n belaste ziel kan zich ook heel goed op aarde bevrijden van haar aanleg, ze kan door een aards noodlot, waar ze schijnbaar geen schuld aan heeft, haar eigen fouten en neigingen inzien en trachten zich ervan te bevrijden en zal dan ook op elke manier genade, dus hulp van boven kunnen ontvangen om haar wil te verwezenlijken. Maar meestal leven zulke zielen zich uit en vergroten de zonde van de vaderen, doch steeds vanuit een zekere wilsvrijheid, want dwang wordt hun niet opgelegd.

Maar zij zelf geloven onder dwang te staan en trachten zo elke verantwoordelijkheid af te wijzen, ze voeren niet de geringste strijd met zichzelf, bezwijken daarom voor elke verzoeking die zij echter zouden kunnen weerstaan, maar alleen niet willen. De wil is echter vanaf het begin van de belichaming geneigd tot het kwade, en deze wil heeft voor zichzelf de vorm uitgezocht die drager van de ziel moest worden, maar wat toch nooit uitsluit, dat de ziel nu als mens de wil kan laten werken en zich kan bevrijden van de zonde, dat dus dan een schakel van de ketting wordt stukgetrokken en ook de zondenschuld van de vaderen terwille van zo'n kind kan worden afgelost.

Want de wil van een mens die door zijn driften geleid wordt, is op zich sterk, alleen verkeerd gericht. Wordt hij echter in de juiste richting gestuurd, dan kan hij ook over alles zegevieren en bijgevolg een redder van zijn voorvader worden en hem het leed en de nood in het hiernamaals verkleinen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geestelijke concentratie voor het opnemen Strenge zelfkritiek

B.D. 4624 from 28. april 1949, taken from Book No. 53

U moet zelf eerst voor een geestelijke concentratie zorgen, voordat u Mijn Woord zult kunnen ontvangen. Dit is het waar op gelet moet worden, daar anders aardse gedachten nog het toestromen van geestelijke zaken verhinderen, zich dus naar voren dringen en opgenomen worden, al stoort het ook bij degene die ernstig streeft, maar slechts voor kort, omdat de krachten vol van licht ingang vinden en een sterke invloed van de aardse wereld op de mens verhinderen, d.w.z. zijn gedachten spoedig weer op het geestelijke rijk richten.

Er kunnen zich dus wel kleine tegenstrijdigheden, onnauwkeurige informaties of 'n onduidelijke weinig begrijpelijke zinsbouw voordoen, die echter niet van belang zijn - dus niet het grote geestelijke weten op een of andere manier verlagen of twijfelachtig doen schijnen. Maar steeds moet er op gelet worden om pas dan een boodschap als zodanig aan te zien, als de geestelijke verbinding tot stand is gebracht, dat dus degene die ontvangt zich geheel vrijgemaakt heeft van aardse belevenissen.

U staat nog te zeer onder de invloed van de wereld en daarom werken uw gedachten met de materie. De wereld neemt u nog te veel in beslag en daarom kan u zich niet altijd vrijmaken van voorstellingen en gebruiken die geestelijk niets te betekenen hebben. U zult dus altijd eerst een barrière moeten doorbreken, d.w.z. alles achter moeten laten om in het geestelijke rijk te mogen vertoeven. En hoe vrijer en onbezorgder u dit betreedt, des te meer bent u in staat om die schatten op te nemen die u daar aangeboden worden.

De scheiding tussen geestelijk weten en aardse voorstellingen zal voor u zelfs gemakkelijk worden, en daarom kunt u onbezwaard instaan voor de waarheid van dat wat u wordt overgebracht - en u hoeft geen aanstoot te nemen aan datgene wat geestelijk van geen betekenis is. U zult daarom geen dwaling verbreiden maar steeds moet u weer kritiek uitoefenen op uzelf, of en wanneer u voorbereid bent voor het in ontvangst nemen van Mijn Woord, d.w.z. u moet uzelf afvragen, is de innerlijke verbinding met MIJ tot stand gebracht, zodat u nu MIJZelf verneemt.

IK ken uw wil en houd er rekening mee, en daarom behoed IK ieder die MIJ dienen wil en vol verlangen naar de waarheid MIJ hierom vraagt. En daarom kunt u zonder bezwaar aannemen wat u in deze vorm wordt aangeboden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De Heiland van lichaam en ziel

B.D. 4626 from 1. mei 1949, taken from Book No. 53

Wat u doen moet is: Al uw zorgen alleen naar MIJ brengen, daar IK waarlijk de beste Arts en Heiland ben, DIE alle ziekten van u kan wegnemen. DIE u gezond kan maken naar lichaam en ziel en u ook een eeuwig onverwoestbaar leven wil geven. Op aarde hebt u nog vaak het gevoel dat het nodig is geneesmiddelen te gebruiken, maar als IK ze niet voor u zegende, als u daar Mijn zegen niet voor vraagt, dan zullen ze hun werking missen of u zelfs schaden.

IK kan iedere zieke zonder uiterlijke middelen zegenen zodat hij gezond wordt. En IK doe dat zodra IK inzie dat het leed voor hem verder onnodig is, zodra het zijn doel heeft vervuld en tot loutering van de ziel heeft bijgedragen. Want de ziekte van de ziel gaat gepaard met die van het lichaam en u, mensen kunt u geen begrip vormen, welk een grote factor in de positieve ontwikkeling van de ziel de ziekte van het lichaam betekent.Hoe dankbaar de ziel eens zal zijn dat zij deze weg in het vlees mocht gaan, die haar in korte tijd een hogere graad van rijpheid opleverde.

U moet daarom als u lijdt altijd alleen bidden: "VADER uw Wil geschiede!", dan doe IK het Mijne in de mate dat u het uwe doet. Dan kom IK tot u als Heiland van het lichaam en de ziel en uw genezing zal dan verzekerd zijn. Doch verdraag uw ziek en zwak lichaam terwille van de sterkte van uw ziel. Weet, dat uw ziel zich veel gemakkelijker positief kan ontwikkelen, en dat zij, als haar lichaam geen weerstand meer biedt, wat het echter in gezonde toestand steeds doet - veel meer naar de verbinding met het geestelijke rijk verlangt. Dientengevolge zal uw ziel door het leed veel beter gevormd zijn als zij het aardse omhulsel verlaat.

Maar als u zich steeds Mijn nabijheid en Mijn werkzaam zijn bewust bent, dan zal het genezingsproces aan lichaam en ziel snel plaatsvinden. U behoeft dan alleen vol geloof een wonder te verwachten als u weet, dat voor Mijn Kracht en Macht niets onmogelijk is en dat Mijn Liefde u steeds wil geven en helpen. Het vaste geloof is dus het beste geneesmiddel dat nooit zal falen. Daarom, breng al uw zorgen tot MIJ en u zult ervan bevrijd worden. Maar kom met een sterk en onwankelbaar geloof, IK zal dit dan niet te schande laten worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Werkzaam zijn in liefde - Het gebruiken van de kracht die God ons doet toekomen - “Wie in de liefde blijft”

B.D. 4629 from 4. mei 1949, taken from Book No. 53

Steeds weer moet u de liefde worden gepredikt zonder welke u krachteloos bent en blijft. Het werkzaam zijn in liefde stelt u in het bezit van kracht, waaronder echter niet de levenskracht is te verstaan, die ieder mens bezit, ook wanneer hij het gebod van de liefde niet in acht neemt. Deze levenskracht echter stelt hem in staat in liefde te werken, zodat hij zich dus ook gemakkelijk in het bezit van geestelijke kracht kan stellen, waarmee hem dan de positieve ontwikkeling van de ziel gelukt. Daarom moet ook de mensen de liefde worden gepredikt, omdat ieder ertoe in staat is werken van naastenliefde te verrichten, als hij maar wil. En deze moet hij gebruiken om zich van iets te verzekeren voor de tijd na zijn dood, waar hem de levenskracht is ontnomen, terwijl hem de geestelijke kracht, die hij zich dus heeft verworven door werkzaam te zijn in liefde, blijft, en hij daardoor mee kan werken in het geestelijke rijk aan zijn eigen voltooiing en bij de zielen die nog beneden hem staan in hun ontwikkeling.

Vervul het gebod van de liefde. Deze aanmaning kan niet nadrukkelijk genoeg voor u klinken, want u bent lui en onverschillig en kent niet veel betekenis toe aan Mijn geboden. Maar dat elk werk van naastenliefde als gevolg heeft dat u dichter bij Mij komt, dat dit als het ware in een werk van liefde ligt besloten, dat u, als u liefheeft, Mijzelf tot u trekt, is voor u niet duidelijk, daar u anders bewust zou nastreven dichter bij Mij te komen en onnoemelijk veel zou winnen voor uw ziel, voor de eeuwigheid. Werkzaam zijn in liefde is al een gebruiken van de door Mij gegeven kracht, die u wordt verleend als de wil in u wordt gewekt een werk van naastenliefde te verrichten. Werkzaam zijn in liefde is dus al een samen werkzaam zijn met Mij en als u zich indenkt dat Ik bij u aanwezig ben, als u werkzaam bent in liefde, dan moet het verlangen naar Mij en het bewustzijn van Mijn nabijheid u er al toe aanzetten voortdurend met Mij samen te werken.

Niets zult u kunnen bereiken zonder liefde. Niets heeft waarde voor Mijn ogen zonder de liefde. En al bereikt u op aarde alles en bent u in uw hart zonder liefde, dan hoeft u zich daar niet over te verheugen, want het is waardeloos voor de eeuwigheid. Het heeft geen nut voor de ontwikkeling van uw ziel, en arm en leeg zult u binnengaan in het geestelijke rijk. Er volgen u geen werken van liefde na en dat zal u eens bitter berouwen. Maar de liefdevolle mens kan op aarde arm zijn. Aardse goederen en aards geluk kunnen hem ontzegd blijven, maar zijn ziel kan juichen en jubelen, omdat ze met Mij de aaneensluiting heeft gevonden, omdat Ik voortdurend dicht bij haar ben en elk werk van liefde Mijn aanwezigheid aantoont: “Wie in de liefde blijft, blijft in Mij en Ik in hem.” Zonder liefde is er geen vereniging met Mij. Pas de liefde verbindt. De liefdevolle mens past zijn wezen aan Mijn oerwezen aan, dat op zich liefde is. Vervuld van kracht zal hij kunnen werken op aarde en in het hiernamaals, omdat de liefde kracht is die van Mij uitgaat en u in staat stelt tot steeds nieuwe daden van liefde. Benut de levenskracht en wees werkzaam in liefde. Ik roep u steeds weer deze aanmaning toe, want alleen de liefde verlost u. Ze maakt u vrij van de ketenen van de tegenstander en levert u de aaneensluiting op met Mij, die de eeuwige Liefde zelf is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De kwellingen van een hernieuwde kluistering in de materie

B.D. 4631 from 8. mei 1949, taken from Book No. 53

Met woorden kunnen u de kwellingen niet beschreven worden die een hernieuwde kluistering in de harde materie voor het geestelijke betekenen, want het is een toestand die voor het menselijke verstand onbegrijpelijk is. Het geestelijke ervaart zichzelf als reëel, en toch kan het zijn wil niet gebruiken waarvan het zich bewust is als bewijs van zijn werkelijk bestaan.

Het geestelijke is gekluisterd en was oorspronkelijk geschapen als iets dat vrij kon werken. Daarom betekent nu zijn onmacht, zijn krachteloosheid en zijn gekluisterde toestand onuitsprekelijke kwellingen voor het geestelijke, die het veeleer weerstrevend inplaats van gewillig maken zich onder GOD's Wil te buigen.

En de mensheid is in het bezit van een vrije wil en gaat deze kwellende toestand tegemoet. Zij zou nog voldoende tijd hebben dit noodlot van zich af te wenden, maar deze toestand is door geen enkele voorstelling van mensen die weten, bevattelijk of duidelijk te maken. Het geloof in een vergelding en het voortleven van de ziel ontbreekt haar geheel, waardoor ook met onderrichting niets bereikt kan worden. En daarom is de nood onuitsprekelijk groot waarin de zielen van de meeste mensen zich bevinden.

Nog is de mens "heer" over de schepping. Hij staat er in zekere mate boven en kan zich de schepping ten nutte maken naar zijn wil. Maar eens zal hij zelf weer een stukje schepping zijn, aanvankelijk een dood onbewegelijk ding dat benut kan worden maar ook onbenut kan blijven voor ondenkbaar lange tijd. Eens zal hij ver achter staan bij wat hij nu is. Er zal een eindeloos lange tijd vergaan tot hij zich weer opwaarts ontwikkeld heeft tot mens, tot het wezen dat met een vrije wil begaafd is en de kracht bezit deze wil te gebruiken.

Door hoeveel periodes het geestelijke echter moet heengaan, hoeveel kwalen het moet dulden en welke bezigheden het in gebonden toestand moet uitvoeren kan een mens niet begrijpen - en is daarom voor hem ongelooflijk. - En toch draagt hijzelf de verantwoording voor het lot van zijn ziel nà de dood.

Nog heeft hij de mogelijkheid om werken van liefde te verrichten die dit bittere lot van hem afwenden, nog heeft hij de gelegenheid kennis te nemen van GOD's Wil door het aanhoren van het goddelijke Woord. En als hij deze wil nakomt verandert het wezen geheel - en maakt hij aanspraak op een toestand van licht en op de vrijheid na zijn lichamelijke dood. Nog kan de mens zijn verstand gebruiken en nadenken over zichzelf, Zijn Schepper van eeuwigheid en zijn aardse levensdoel. En als hij maar wil zal hij ook kunnen geloven.

GOD wendt Zich met Zijn genade tot alle mensen en geeft hun een duwtje om de juiste richting in te gaan en de juiste weg te kiezen. Biedt de mens geen tegenstand dan laat hij zich op de juiste weg zetten, en het ware doel is hem verzekerd.

Maar GOD respecteert ook de weerstand, d.w.z. HIJ dwingt de mens niet tegen zijn wil. Maar daartegenover draagt de mens ook de verantwoording voor zijn ziel, en hij bereidt haar het lot dat uitermate kwellend is. Zij moet tot haar onuitsprekelijk verdriet de weg van de hernieuwde kluistering gaan, want de genade van GOD mag niet afgewezen worden omdat dit ook een afwijzen van Zijn Liefde betekent. Het is derhalve verwijdering van het geestelijke van GOD af, inplaats van nadering tot HEM, wat bedoeling en einddoel van het aardse leven is.

In de eindtijd bewandelen maar weinig mensen de juiste weg. En daarom is de nood reuzegroot en vereist dringend hulp. Daarom moet van de zijde der dienaren van GOD op aarde van het verschrikkelijke lot gewag gemaakt worden dat de menselijke ziel te wachten staat, als zij zichzelf niet verandert in de laatste tijd vóór het einde. Het einde moet hun steeds weer voorgesteld worden als vlak bij, want de tijd gaat snel en de grootste inspanning is geboden voor de ondergang nog zielen te redden die zulke vermaningen en waarschuwingen aannemen, en hun wil naar het goede keren. Want de dag zal onverwachts komen en ontelbaar veel mensen in het verderf storten, in de dood, d.w.z. in een gebonden toestand waaruit zij zich pas na een eindeloos lange tijd kunnen vrijmaken. Mensen, laat u toch waarschuwen, want het gaat om de eeuwigheid. Het gaat om uzelf, om uw zielen die in het grootste gevaar zijn en toch nog gered kunnen worden, als u van goede wil bent.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De angst van de mensen - De natuurcatastrofe en de gevolgen

B.D. 4633 from 10. mei 1949, taken from Book No. 53

In onbegrijpelijke nood zullen die mensen geraken die niet geloven, want Ik zal Mij openbaren door natuurgeweld. Zij beleven een schouwspel waarin enorme krachten tot ontlading komen en waartegen de mens totaal machteloos is. Een dodelijke angst zal de mensen overvallen waardoor zelfs de mijnen ontsteld worden. Zij worden echter wonderlijk gesterkt door mijn hulp zodra hun gedachten zich tot Mij wenden, maar de ongelovigen hebben geen enkele steun waar zij zich aan vast kunnen houden en zijn daarom reddeloos overgeleverd aan de krachten der natuur. Sommigen zullen wel in hun smart en in het gezicht van de dood tot Mij roepen, en hun roep zal ook mijn oor bereiken en voor hen redding betekenen aards of alleen geestelijk als hun laatste uur gekomen is. Zij hebben dan het "leven" nog gewonnen voor de eeuwigheid.

Meestal echter zijn de mensen buiten zichzelf van angst, dat wil zeggen niet in staat tot een hogere gedachte. Zij proberen alleen zichzelf te redden en geraken toch overal in dezelfde moeilijkheden. Want de gehele natuur is in een staat van samenzwering tegen hen en alle elementen zijn volop in actie. Water, vuur, storm en licht treden uit hun ordening en richten verwoestingen aan die talloze mensenlevens kosten en onvoorstelbaar in omvang zijn. Het zal maar een kort gebeuren zijn, maar buitengewoon zware gevolgen hebben voor alle mensen die het zullen overleven. Want nu pas neemt de nood op aarde zo zeer toe dat deze al het voorafgaande overtreft. De mensen moeten geheel omschakelen op een andere levenswijze en moeten alles benutten wat hun nog is over gebleven. Zij zijn aangewezen op zichzelf en kunnen voor een lange tijd geen aardse hulp verwachten, omdat zij afgesneden zijn van de rest van de wereld, en de verbinding is niet zo gauw weer tot stand te brengen.

De omvang van de ramp is niet te begrijpen. Maar Ik attendeer u daar steeds op, opdat u niet opgaat in aardse goederen. Opdat u niet deze belangrijk vindt en uw ziel vergeet. Want de rijpheid van uw ziel is doorslaggevend hoe u het komende zult doorstaan.

Kennisgevingen van dien aard vinden weinig geloof en zijn toch buitengewoon belangrijk, want zij komen woord voor woord uit. En elke dag is nog een genadegave die u geestelijk moet benutten, en niet op wereldse manier. Want alleen wat u zich verwerft aan geestelijke rijkdommen is van waarde. Ik beloof u allen mijn bescherming en hulp als u in Mij gelooft en Mij dienen wilt. Word daarom niet neerslachtig over mijn woorden en geloof dat ook het zwaarste te verduren is als u het bij Mij neerlegt, als u Mij erom vraagt uw last te helpen dragen. Want Ik verlaat u niet en Ik help u opdat u volhoudt tot het einde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geloofsstrijd - Het belijden voor de wereld - Ik zal de dagen verkorten

B.D. 4635 from 11. mei 1949, taken from Book No. 53

U zult nog een harde strijd moeten doorstaan als u Mij belijden wilt voor de wereld. En er zal van u geëist worden geheel afstand te doen van aardse goederen. Uw bezit zal onteigend worden en u zult diensten moeten verrichten die boven uw krachten schijnen te gaan, u zult verhinderd worden te doen wat u voor belangrijk houdt. En u zult zonder reden vervolgd en verdrukt worden en geen rust vinden tijdens de vervolgingen door uw vijanden, die tegelijkertijd ook mijn vijanden zijn en daarom geen wrekende hand boven zich vrezen. En u zult verwonderd zijn dat Ik dat alles toelaat zonder hen ter verantwoording te roepen. Maar u zult ook verwonderd zijn dat al dat ongemak u niet zo diep treft als het voor de wereld lijkt, dat u desondanks vrolijk en opgeruimd blijft en vol vertrouwen en hoop bent dat ook voor u het uur van vergelding komt en dat deze vervolgingen eenmaal afgelopen zijn. En u zult daarom steeds luider en overtuigender voor mijn naam opkomen en Mij belijden voor de wereld. En Ik zal de dagen verkorten opdat u zalig wordt.

Denk steeds aan deze belofte, dat het maar een korte tijd zal duren tot u verlost wordt uit de handen van uw beulen. Denk er aan dat u toch tot mijn uitverkorenen behoort van wie al het leed om hun trouw beloond zal worden. En denk er aan dat door uw getuigenis nog zielen gewonnen moeten worden voor Mij en mijn rijk, die op het laatst nog gered worden kort voor de ondergang van de aarde. En neem ter wille van deze zielen het kruis op u, dat weliswaar zwaar op u zal drukken maar dat toch draaglijk is omdat Ik u help en u op buitengewone wijze van kracht voorzie. De geloofsstrijd zal zwaar zijn en daarom moet u zich er van tevoren al op voorbereiden door uw ziel te sterken met de juiste voeding, door mijn woord in u op te nemen en daarmee ook de kracht met welke Ik mijn woord gezegend heb. Want door het aannemen van het woord verbindt u zich met Mij en u moet dus met kracht doorstroomd worden. Dan zult u ook in staat zijn uw vijanden weerstand te bieden en dit vol te houden tot het einde, tot Ik komen zal om u te verlossen uit alle nood.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gebed is de brug naar God - Gedachten zijn de brug naar het geestelijke rijk

B.D. 4638 from 13. mei 1949, taken from Book No. 53

De brug naar Mij is het gebed. De brug naar het geestelijke rijk zijn de gedachten die de lichtwezens het recht geven zich met u te verbinden. Betreed deze brug vaak. Kom tot Mij en houd innige tweespraak met Mij. Vertrouw Mij al uw noden en zorgen toe en maak Mij dus tot uw vertrouweling, tot uw vriend en broeder die alles, vreugde en leed, met u wil delen, en u zult spoedig de kloof tussen u en Mij overbruggen, omdat u te allen tijde een weg zult weten die naar Mij leidt, omdat u de brug hebt gevonden die elke scheiding tussen Mij en u opheft. En probeer evenzo naar het geestelijke rijk te komen, doordat u uw gedachten laat zweven naar waar uw vaderland is, waar uw ziel eens zal verblijven wanneer ze het aardse omhulsel aflegt en niet meer op aarde leeft. Tracht aansluiting te krijgen met het geestelijke rijk zolang u nog op aarde vertoeft, opdat de toegang voor u niet is versperd. Want de bewoners van het geestelijke rijk maken de weg voor u vrij. Ze helpen u dat u hem vindt, dat u niet verkeerd gaat of verdwaalt in de duisternis.

De bewoners van het geestelijke rijk omringen u voortdurend, maar kunnen pas voor u merkbaar worden, als u hen in gedachten roept of hun het recht geeft zich om u te bekommeren door middel van uw wil. Elke geestelijke gedachte is voor hen een roep, een bevoegdheid om hun kracht op u over te brengen en u dus te helpen op de weg naar boven. U brengt nu de verbinding tot stand met het rijk dat een volledig andere sfeer is en dat u anders niet zult kunnen bereiken. Er is dus een brug van u naar dat rijk, dat aards niet te zien en te bereiken is, maar dat toch bestaat en zijn invloed op u wil uitoefenen. Bid tot Mij en zend uw gedachten omhoog en uw ziel zal de aarde verlaten en dichter bij het vaderland komen. Ze tracht terug te gaan naar waar ze vandaan komt. Wel laat ze het aardse omhulsel nog op de aarde. Ze laat de materie achter en verheft zich in geestelijke sferen, waaruit ze nooit leeg terugkeert. Want steeds wordt ze bedacht door wezens van het licht. Steeds zal ze genade en kracht ontvangen van Mij. En Ik kom iedereen tegemoet die de brug naar Mij betreedt. Ik ken waarlijk geen grotere vreugde dan de terugkeer van mijn kinderen, die eens voor Mij verloren gingen en die nu vrijwillig tot Mij komen om van Mij te zijn en te blijven tot in alle eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

„Er zal geen steen op de andere blijven“

B.D. 4639 from 14. mei 1949, taken from Book No. 53

Er zal een tijd komen waarin alles verloren gaat wat moeizaam verkregen is en werd opgebouwd. Er zal een tijd komen waarin de mensen de waardeloosheid inzien van wat dienstig moest zijn voor het lichamelijke welzijn, en dan zijn zij volledig "arm" omdat hun de geestelijke rijkdommen ontbreken die hen over aardse verliezen heen helpt. Op deze tijd wijs Ik u doorlopend, want het zal gebeuren zoals het is verkondigd in woord en geschrift: "Geen steen zal op de andere blijven".

Maar hoe onbegrijpelijk het ook schijnen mag voor mensen die alleen maar werelds ingesteld zijn, dat door een hogere macht zulk een vreselijk vernietigingswerk zal plaatsvinden, toch is het onvermijdelijk. Op de eerste plaats moet het een opvoedende werking hebben en op de tweede plaats is het al voorzien in mijn heilsplan van eeuwigheid voor het geestelijke dat zich nog in een lage staat van ontwikkeling bevindt, en daardoor tot andere vormveranderingen komt. Dat het de mensen bovenmate zwaar zal treffen is nodig, want zij slaan geen acht meer op hun geestelijke ontwikkeling. Hiermee wordt hun voor het einde nog een laatste aansporing gegeven, waar zij zich ook niets van aan kunnen trekken als zij niet gewillig zijn te veranderen en opwaarts te stijgen. De mensen kunnen alleen nog maar hard aangepakt worden, want voor zachte vermaningen zijn zij niet meer toegankelijk, en alles wat hun tot dusver overkomen is bleef zonder succes. Er zal echter in de komende tijd een ingrijpende verandering komen, zodat het denken der mensen onwillekeurig geleid wordt naar het doel en de betekenis van het aardse leven. Misschien is daardoor bij enkelen nog een verandering te bewerkstelligen die hun tot heil zal strekken. De nood zal zo groot zijn, dat de gewilligheid om te helpen overal zal ontwaken waar in het hart nog een vonkje van liefde te vinden is. En dat vonkje zal voeding vinden en tot een vlam worden. Want wie helpen wil zal ook helpend ingrijpen en voor de naaste het zware lot verzachten, omdat hij zelf weet hoe smartelijk het noodlot iedereen treft. En deze hulpvaardige zullen ook door Mij worden geholpen. Als er geen uitweg meer gevonden wordt zal de hulp komen als een zichtbaar teken van een hogere Macht die zich in liefde tot de mensen over buigt om zich aan hen te openbaren. Want menselijker wijs lijkt vaak geen hulp meer mogelijk. Wat echter voor de mensen onmogelijk is kan Ik nog altijd tot uitvoering brengen, en daarom is ook de grootste nood niet hopeloos, want voor Mij is niets onmogelijk. Daarom zal de liefde tot de naasten ook weer goede vrucht dragen en die zal weer mijn liefde tot gevolg hebben. En dat betekent bijstand, genade en buitengewone toevoer van kracht, zodat de mijnen niets hoeven te vrezen. Zij zullen de nood niet zo zwaar voelen omdat zij vol kracht zijn en Ik steeds als Helper aan hun zijde sta. Want ter wille van hun geloof zal Ik duidelijk werkzaam zijn, om voor het einde nog de weinigen te winnen die een zwak geloof hebben maar van goede wil zijn.

Deze zullen sterking ervaren om de tijd van nood te kunnen doorstaan, zonder schade te lijden aan hun ziel. Maar de mijnen staan onder mijn bescherming en kunnen onbezorgd deze tijd tegemoet gaan, want zij zal niet lang duren.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geestelijke wedergeboorte

B.D. 4641 from 17. mei 1949, taken from Book No. 53

Het beslissende moment in het leven op aarde is het bewuste richten van de wil op God, want dit ogenblik is het begin van het veranderen van de ziel. Het is in zekere zin het keerpunt, de beginnende terugkeer van het eens gevallene naar God. Hoe eerder nu deze bewuste wilsrichting in het leven van de mens werkelijkheid wordt, des te grotere volmaaktheid kan hij bereiken voor zijn heengaan. Maar het is ook mogelijk in korte tijd tot een hoge graad van rijpheid te komen als de mens pas laat tot het inzicht komt dat hij als schepsel van God de aaneensluiting met Hem moet nastreven. Dan kan hij de verandering van zijn ziel met versterkte wil tot stand brengen en eveneens nog geheel rijp worden.

En zo zal elk gebeuren in het menselijk leven alsmaar aanleiding zijn tot de verandering van de wil. Heeft deze echter de juiste richting ingeslagen, dan is er geen vrees meer dat de ziel terugvalt in de duisternis, want God zelf trekt haar nu tot zich, zodra ze eens haar wil om naar Hem te komen heeft laten blijken.

Deze wilsbeslissing, het bewuste richten van de gedachten op God, is in zekere zin ook de geestelijke wedergeboorte van de mens, want de ziel gaat een nieuw leven binnen. Ze leeft niet alleen voor de aards materiële wereld, veeleer dringt ze dieper door. Ze zoekt de waarheid en zal ze vinden, omdat God zich als de eeuwige Waarheid nu te kennen geeft, omdat Hij nu door middel van gedachten inwerkt op de ziel die naar Hem verlangt.

Een nu zo wedergeboren ziel moet als een teer plantje worden gekoesterd en verzorgd. Ze moet met de lichtste kost in leven gehouden worden en langzaam gesterkt en krachtig gemaakt, tot ze zich zelf in het leven weet te redden en nu de weg van de positieve ontwikkeling moeiteloos kan afleggen.

De wilsverandering is de daad van de wedergeboorte. Daarmee heeft ze de weg betreden die naar het eeuwige leven voert, ofschoon deze nog veel gevaren en hindernissen - wereldse verzoekingen en moeilijkheden - bieden kan, echter door een krachtige ziel overwonnen wordt.

Het gaat er nu alleen maar om of de ziel deze vereiste kracht wordt bezorgd, of dat ze gebrek moet lijden en haar daarom de weg naar boven moeilijk valt. Dit is weer alleen een aangelegenheid van de wil, maar een wil die zich eens naar boven, naar God heeft gekeerd, wordt ook door God vastgepakt en voortdurend gunstig beïnvloed, zonder echter gedwongen te worden.

De doeltreffendste invloed nu is het woord Gods dat kracht en leven in zich bergt en de wedergeboren ziel zal voeden en haar helpt rijp te worden. Een mens wiens ziel is wedergeboren, zal ook steeds geopend zijn om het goddelijke woord te ontvangen, hetzij in rechtstreekse vorm door het horen of lezen van goddelijke openbaringen, of ook door verbinding met de Oerbron van de wijsheid middels gedachten, door bewuste verbinding met Hem, Die de eeuwige Waarheid zelf is.

Hij zal steeds vaker in de stilte gaan, dat wil zeggen tot zelfbeschouwing overgaan, en zijn gedachten zullen, beïnvloed door boven, de juiste richting nemen. Zijn ziel zal voeding ontvangen en toenemen in licht en kracht.

De mens wiens ziel is wedergeboren, zal echter ook in liefde leven. Want dit is de uitwerking van de juist gerichte wil. En dus moet hij rijpen en de voltooiing tegemoet gaan, zoals het zin en doel is van zijn aardse bestaan, zodra hij zich in vrije wil heeft losgemaakt van de macht die hem geketend hield en waaraan de mens zich zelf moet ontworstelen, waartoe hem echter steeds de genade en kracht van boven ter beschikking staat, die hij benutten zal tot geestelijke wedergeboorte.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geloofsstrijd De kracht van de Naam JEZUS Het komen van de HEER

B.D. 4643 from 18. mei 1949, taken from Book No. 53

Terwille van Mijn Naam zult u moeten lijden. Allen die MIJ belijden voor de wereld zullen aan erge bedreigingen en kwellingen blootgesteld zijn, want het streven der mensen is Mijn Naam uit te blussen, aan de kennis van Mijn aardse levensweg een einde te maken, opdat de mensen het geloof in Mijn Verlossingswerk verliezen zullen.

Maar Mijn tegenstanders zullen sterke weerstand aantreffen bij de mensen die MIJ en Mijn Naam verdedigen en MIJ luid belijden voor de wereld. En zo zal dan een scherpe scheiding plaatsvinden tussen degenen die nog geloven en hen die MIJ verloochenen. Mijn kleine schaar zal op de voorgrond moeten treden als zij voor MIJ wil opkomen; en dan begint het lijden van hen die MIJ trouw blijven tot het einde. Want wat men de mijnen aan slechtheid kan aandoen zal uitgevoerd worden, en nooit zouden de mijnen stand kunnen houden als zij niet door MIJ zouden worden gesterkt als beloning voor hun goede wil.

U zult zich moeten bewijzen, want het is een harde strijd die om het geloof gevoerd zal worden. Maar wanneer deze strijd begint weet u dat het de laatste beslissing is vóór het einde, dat u volharden moet als u zalig wilt worden. En u weet ook dat IK in deze tijd steeds in uw nabijheid ben en u met buitengewone kracht bedenk, dat IK tenlaatste Zelf kom om u te redden uit de grootste nood. U weet dus dat het slechts een korte tijd duurt, want IK heb u beloofd dat IK de dagen zal verkorten, opdat u zalig wordt.

Deze kennis en het vaste onwankelbare geloof daarin zal u de sterkte geven om weerstand te bieden. Al het zware zult u met gelijkmoedigheid en dapperheid kunnen verdragen, zodat u zelfs uw vijanden ontzag inboezemt; en IK zal u belonen omdat u terwille van Mijn Naam moet lijden en MIJ toch trouw blijft.

En wanneer u Mijn Naam godvruchtig uitspreekt zal die een onvoorstelbaar krachtgevende uitwerking hebben, en daaraan zult u herkennen dat u waarlijk in de waarheid bent. Met volle overtuiging belijdt u MIJ dan nog luider voor de wereld en u neemt alles berustend op wat de mensen u ook aandoen die in dienst staan van hem, die als Mijn tegenstander u van MIJ wil verdringen. U zult wel moeten lijden maar toch overwinnen, en uw loon zal niet uitblijven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het beleven van de ondergang als in een droomtoestand Herinnering - Nieuwe aarde

B.D. 4644 from 19. mei 1949, taken from Book No. 53

Als in een droomtoestand zult u de ondergang van de oude aarde beleven nadat u bent weggenomen, dus het werk van vernietiging zien en ook zijn omvang kunnen beseffen, maar er zelf niet door belast worden, opdat u niets bezwaarlijks meer van de aarde met u meeneemt in het rijk van vrede, dat nu uw verblijfplaats is, tot u weer wordt teruggezet op de nieuw gevormde aarde, waar u een nieuw leven begint in voortdurende verbinding met MIJ.

Toch zult u getuige moeten zijn van de ondergang van de oude aarde, omdat het weten daarover u bij moet blijven om uw kinderen en kindskinderen te onderrichten. U moet de herinnering bewaren aan de oude aarde met haar scheppingen, met haar geestestoestand onder de mensen, met de zondigheid, de geloofsstrijd en het einde, opdat ook de nieuwe generatie daarvan kennis zal nemen en het weten daarover hun instelling tegenover MIJ zal beïnvloeden, zoals dit ook in latere tijden ertoe moet dienen, de mensen te waarschuwen en te vermanen voor een geestelijke terugval, die als gevolg hiervan weer onvermijdelijk deze uitwerking (een ondergang) zou hebben.

Op de nieuwe aarde zal niets meer aan de oude scheppingen herinneren en het zal voor de bewoners van de nieuwe aarde wonder op wonder betekenen die nieuwe scheppingen met de oude te vergelijken, en aan de gelukzaligheid zal geen einde komen. En als in een droom zal de oude aarde met alle aangrijpende gebeurtenissen tijdens het einde voor hun ogen verschijnen en toch niet uit het geheugen wijken, daar het goed is voor de mensen deze herinnering op te halen.

Wat de mensen nu nog helemaal onmogelijk toeschijnt, zullen de MIJ trouw toegewijde mensen moeten meemaken, en dat zij in deze laatste grote nood standhouden voor MIJ, levert hun de staat van gelukzaligheid op in het paradijs van de nieuwe aarde, om welke reden ze ook de laatste verschrikkingen alleen nog als in een droom doormaken, omdat het anders voor hen ondraaglijk zou zijn na de tijd van lijden die de geloofsstrijd op het einde voor hen betekent. Maar wiens geloof sterk is, houdt de hoop op Mijn komen, op het weggenomen worden en het paradijs van de nieuwe aarde overeind en dit geloof laat IK niet verloren gaan. IK bereid hun waarlijk een lot dat hen volledig schadeloos stelt voor alle leed, want IK ben Zelf onder hen met Mijn Liefde en Genade.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gods wil: richtsnoer voor het leven

B.D. 4646 from 20. mei 1949, taken from Book No. 53

Wie mijn woord niet als richtsnoer voor zijn leven neemt, diens weg zal niet de juiste zijn. Want hij gaat dan tegen mijn wil in en houdt zich niet aan mijn geboden die hem door mijn woord bekend worden gemaakt. Als u mijn wil wilt naleven moet Ik hem op de één of andere manier aan u meedelen. En Ik zorg er ook voor dat u het weten daarover wordt bijgebracht. Het is echter afhankelijk van uw wil of u het zult aannemen of afwijzen. Elk woord van Mij moet u als richtsnoer dienen en het is waarlijk niet moeilijk volgens mijn wil te leven, want mijn juk is zacht en mijn last is licht.

Ik verlang niets van u wat onuitvoerbaar zou zijn, doch er bestaat een hindernis die ook het gemakkelijk uitvoerbare als moeilijk doet voorkomen: uw wil die zich geheel moet onderwerpen aan mijn wil. En als uw wil nog niet in mijn wil is opgegaan zult u geweld moeten gebruiken, dan zult u het hemelrijk naar u toe trekken. Dan zult u een innerlijke strijd moeten voeren om de wil die nog van Mij is afgekeerd te veranderen in een wil die volledig aan Mij ondergeschikt is. En dan zal het u gemakkelijk vallen alles te doen wat Ik u door mijn woord gelast te doen.

Ik kan van mijn voorwaarden om de zielenrijpheid te verkrijgen niet afwijken, maar Ik maak het u gemakkelijk en geef u de kracht om hieraan te voldoen. Maar u zult er nota van moeten nemen en u niet innerlijk tegen mijn eisen verzetten. U zult u mijn geboden tot eigen voornemen moeten maken. Uit vrije wil zult u uw best moeten doen in liefde te leven en bijgevolg zijn dan ook alle geboden vervuld die Ik u geef voor de tijd van uw aardse bestaan. Mijn woord moet aan uw levenswandel ten grondslag liggen, dat is alles wat Ik van u verlang. Maar het vraagt kennis te nemen van mijn woord. Het vraagt een innerlijk leven, doordat u zich bezighoudt met geestelijke vragen waarbij u uw standpunt zult moeten bepalen ten aanzien van dat wat Ik van u verlang. U zult daarom niet van dag tot dag gedachteloos kunnen voortleven als u het doel wilt bereiken. U zult u in gedachten moeten bezighouden met het doel van uw aardse leven en uw taak en u zult kritiek moeten uitoefenen op uzelf in hoeverre u de levenstaak vervult die u is gesteld. En u zult ter vergelijking dan steeds mijn woord voor ogen moeten houden. Want mijn woord geeft u alle richtlijnen en het zal u steeds de juiste weg wijzen. De weg die naar het doel voert, naar de vereniging met Mij, uw God en Vader van eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

“U zult nog grotere dingen kunnen volbrengen” - Belofte

B.D. 4647 from 21. mei 1949, taken from Book No. 53

De werken van de meester moeten zijn leerlingen steeds tot voorbeeld dienen. En een ijverige leerling zal ook het doel bereiken, zijn meester te evenaren in diens prestatie. En zo ook heb Ik u gezegd: “U zult nog grotere dingen volbrengen.” Dus bestaat er de mogelijkheid dat de leerling zijn Meester overtreft. U zult deze uitspraak wel in twijfel trekken, maar Ik herhaal hem en voeg er nog aan toe, dat niets voor u onmogelijk zou zijn, als u maar de wil opbrengt met Mij en Mijn kracht te werken. Zelden kan een mens het geloof hieraan opbrengen. Deze zal echter in staat zijn iets bovennatuurlijks te verrichten, maar juist alleen omdat hij gelooft.

Wanneer u eenmaal tot dit diepe geloof zou komen dat bergen kan verzetten, dan zou het u nooit aan kracht ontbreken. Nooit zouden twijfels u overvallen. En u zou waarlijk nog groter zijn dan de mens Jezus. Want Hij heeft dit gezegd en Zijn Woord is waarheid. Maar zolang de mens niet dit sterke geloof opbrengt dat alles vermag, zolang zal ook geen mens de Godmens Jezus overtreffen, aan wie door Zijn geloof en Zijn Liefde de elementen gehoorzaamden en die alles aan Zich onderwierp, omdat Hij met Mij werkzaam was en geen beperking van Zijn kracht uit Mij kende. Ik Zelf was in Hem werkzaam. Maar Ik was ook de kracht, die zonder begin en zonder einde is en die Zich daarom ook onbeperkt kan uiten zonder minder te worden.

Maar nu zult u, Mijn discipelen van de eindtijd, het bewijs moeten leveren van de woorden van Jezus. U moet door een buitengewoon sterk geloof alle krachten aan u onderwerpen en eveneens onbeperkt werkzaam zijn tot Mijn eer en Mijn verheerlijking en u dus oefenen in werken die de school van de Meester tot eer strekken. U zult wonderen tot stand brengen krachtens uw geloof, voortdurend met gebruikmaking van de kracht uit Mij. Alleen een sterk geloof is hiertoe in staat en daarom probeer Ik u dit sterke geloof te bezorgen. Ik laat u in nood komen, waaruit Ik u na innig gebed tot Mij vaak op onbegrijpelijke wijze zal verlossen. U moet daar uw Meester in herkennen en nu gewillig de arbeid doen die Hij u zal aanwijzen. En streeft u nu naar de hoogste volmaaktheid, dan zullen ook uw werken steeds volmaakter worden, tot ze op die van de Meester lijken.

Jezus Christus was uw Meester die u onderrichtte en u aanmaande Hem na te volgen en die u de belofte gaf die u tot het streven moet aansporen dat u iets groters zult kunnen volbrengen. Maar wie neemt de proef op de som? Wie probeert die graad van liefde te bereiken die algehele aaneensluiting met Mij betekent en dus ook onbeperkte uitstraling van kracht en ontvangst? Waar de kracht uit Mij werkzaam is, daar is elk welslagen verzekerd. En in dit vertrouwen zal ook het geloof vast en onwankelbaar zijn. De mens zal weten en voelen dat hij geholpen wordt, met wat hij ook begint. En dit vertrouwen stelt hem in staat grote daden te verrichten. Hij zal iets bovennatuurlijks kunnen volbrengen en dus een ware leerling zijn, zoals Ik hem nodig heb in de laatste tijd voor het einde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Word als kinderen

B.D. 4654 from 31. mei 1949, taken from Book No. 53

“Word als kinderen”. Ik heb welbehagen in de stille, deemoedige kinderliefde die Mij vol vertrouwen tegemoet komt, die behoefte heeft aan de Liefde van de Vader en bij Hem beantwoording zoekt. “Word als kinderen”. Als u zich werkelijk als kinderen voelt en de weg naar de Vader inslaat, als u bij Hem uw toevlucht zoekt, gaat u de juiste verhouding aan waarin u hebt gestaan bij het allereerste begin en die u zelf verbrak uit eigen wil. Keert u nu weer terug naar de Vader, dan is de ban verbroken. U wordt weer vrije kinderen van God. U hebt de weg naar Mij teruggevonden en zult nu in Mijn nabijheid gelukzalig kunnen zijn. U zult het levendig in u moeten voelen, dat Ik uw Vader ben, dat u Mijn kinderen bent die - uit Mijn Liefde voortgekomen - eeuwig Mijn Vaderliefde bezitten. U zult bij het denken aan Mij vrolijk en rustig moeten zijn, door elke nood en droefenis onaangeraakt moeten blijven, in het vaste geloof dat de Vader u beschermt tegen elk gevaar van lichaam en ziel.

Het werkelijke vertrouwen kenmerkt pas de verhouding van een kind tot de Vader. En zolang u Mij niet dit vertrouwen toont, staat u nog niet in de verhouding van kind tot Mij. Dan bent u nog ver van Mij verwijderd en Ik ben vreemd voor u en niet voortdurend aanwezig. Waar een hart zich voor Mij opent, zo het met Mij tweespraak houdt vanuit het verlangen Mij in zich op te nemen, Mij te horen en te voelen, daar is er geen kloof meer tussen het kind en de Vader. Het is bij Hem en de Vader is voortdurend bij Zijn kind. De Vader hoort elk verzoek, elke vraag, en Hij bedeelt het kind zoals het nuttig voor hem is. Streef dus in de eerste plaats naar het recht van het kindschap, dat uit de juiste verhouding tot Mij voortvloeit. Want als u Mijn ware kinderen bent, komen u ook veel rechten toe: dat de Vader steeds meteen voor Zijn kind zorgt, dat Hij het naar de voltooiing helpt, geestelijk en aards, dat Hij het onderricht en voedt met voedsel voor lichaam en ziel. U zult als Mijn ware kinderen alles van Mij kunnen verlangen. Ik zal u niets weigeren en u voortdurend gelukkig maken met gaven van Liefde, die Ik voor Mijn kinderen steeds gereedhoud.

“Word als kinderen”. Laat elke eigendunk achterwege en kom in alle deemoed met liefdevolle harten tot Mij en neem de overvloed van Mijn Liefde in ontvangst die Ik al Mijn schepselen wil schenken. Nog op aarde moet deze verhouding van kind tot de Vader tot stand worden gebracht, wilt u echte kinderen van God worden met alle rechten in de eeuwigheid. En als u zich eenmaal aan Mij heeft overgegeven als willoos kindje, dan laat Ik u nooit meer van Mij weggaan. Ik waak over u en belet al het kwade de toegang tot u, opdat u niet meer verloren zult kunnen gaan voor Mij of u aan Mijn tegenstander overlevert. Ik ben uw Vader van eeuwigheid en wacht alleen op het ogenblik waarop u in volledige kinderlijke liefde uw hart naar Mij opheft. Dan heb Ik u voor eeuwig teruggewonnen en bent u vrij. Want de Vader houdt Zijn kinderen niet onder dwang vast, zodra ze Hem in liefde onderdanig zijn, daar nu hun wil dezelfde is. En ze zullen alleen datgene willen wat Mijn wil is en kunnen nooit meer falen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Aankondiging van een naderend gericht Een ster is in aantocht

B.D. 4661 from 7. juni 1949, taken from Book No. 53

Er is u een aanstaand gericht verkondigd, maar u twijfelt er aan. U neemt Mijn Woorden niet ernstig genoeg, want anders zou u in plaats van aardse plannen te maken uzelf voorbereiden op de dag waarin Mijn aankondigingen in vervulling gaan. U weet weliswaar niet wanneer deze dag is, maar het moest voor u al voldoende zijn dat IK als uw Schepper en VADER van eeuwigheid deze dag aankondig als kort op handen zijnde. Want daarmee geef IK u te verstaan dat het tijd is voor uw voorbereidingen, anders zou IK die vermaningen en waarschuwingen niet steeds herhalen, maar u ongewaarschuwd laten.

Luister dus en geloof dat het uitstel steeds korter wordt en snel afgelopen zal zijn. Alle aardse voorzorgsmaatregelen zijn nutteloos want IK zorg voor de mijnen, en zij worden voorzien in al hun levensbehoeften. Maar de anderen hebben niets waar zij zich aan kunnen vasthouden, zelfs als zij gesteund worden door Mijn tegenstander, zelfs als zij in die tijd met zijn hulp wereldse rijdommen verzameld hebben en steeds hoger klimmen door wereldse eer of wereldse wijsheid. Want Mijn tegenstander kan hen niet beschermen op de dag van verschrikking. Door de krachten der natuur zal IK de mensen tot bezinning brengen, zodat zij weer denken aan hun GOD en Schepper en zich aan HEM toevertrouwen in hun diepste nood.

Alles zal tot een prooi worden van deze krachten der natuur, en niets zal de mensen overblijven dan alleen wat IK hen wil laten behouden. En daarom moeten zij trachten MIJ te winnen en zich met MIJ te verbinden door werken van liefde en innige gedachten. Zij moeten tot MIJ spreken en dan luisteren naar Mijn antwoord, dan zullen zij daar een veel groter voordeel van hebben dan wanneer zij zich zorgen maken over het lichamelijke welzijn of aardse rijkdom en eer. En geloof, dat wat IK u al lang vooruit verkondigd heb, spoedig in vervulling zal gaan. Geloof, dat er niet veel tijd meer is en wees niet bezorgd, want u zult spoedig inzien dat deze zorg nutteloos is.

IK wil u, die Mijn Woord verkondigt, een teken geven opdat u met volle overtuiging kunt instaan voor Mijn Woord. En IK wil u laten weten dat er een "ster" aankomt, die door zijn snelheid bijzonder hard de aarde nadert en dat deze gebeurtenis zal plaats vinden korte tijd voordat IK waar maak wat steeds is aangekondigd. En dan weet u ingewijden welk uur geslagen heeft. Handel dan volgens Mijn Wil en stel uw medemensen in kennis van het aanstaande gebeuren, en richt daar aller aandacht op. En verbind uzelf dan met MIJ opdat IK u in het uur van gevaar de kracht. kan geven die u nodig heeft.

Vrees dus niet en geloof dat IK u uit elke nood zal redden, opdat u uw opdracht kunt nakomen voor welke IK u heb opgeleid. U kunt nadien de medemensen Mijn evangelie van de liefde verkondigen, want met een hongerig hart zullen er velen Mijn Woord aannemen die in dit gebeuren ongedeerd gebleven zijn. Weet dus dat u niet veel tijd meer hebt tot het einde, en wat IK u aanhoudend aangekondigd heb zal aan het einde vooraf gaan. Geloof het en bereid u er op voor, want de tijd is afgelopen en IK zal ook spoedig verschijnen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

„Waak en bid opdat u niet in bekoring komt“

B.D. 4662 from 9. juni 1949, taken from Book No. 53

Waakzaam moet u zijn en bidden, opdat u niet in bekoring komt.

Van de kant van mijn tegenstander die u van Mij wil vervreemden, is er een onophoudelijke stormaanval tegen u die Mij trouw wilt blijven. Hij wendt alle middelen aan en niet in het minst zulke die u onbekwaam moeten maken de verbinding met Mij tot stand te brengen, opdat hij makkelijk spel heeft, zodra u zwak bent. Hij loert op gelegenheden om u ten val te brengen en alleen wie een sterke wil heeft, wie steeds een innige gedachte naar Mij kan zenden om hulp, zal niet voor hem bezwijken. Roep Mij aan in elke nood van lichaam of ziel, dat noem Ik bidden en waakzaam zijn. Richt uw gedachten opwaarts waarheen hij niet kan volgen en ontvlucht hem beslist en begeef u in mijn hoede. Hij zal u met alle geweld aan de aarde trachten te kluisteren, aan datgene wat zijn deel is en tot zijn rijk behoort. Hij zal u van Mij afvallig willen maken, ontrouw aan geestelijk streven. Hij zal twijfel in u willen strooien en uw gedachten in de war brengen door noden en verschrikkingen, opdat u de weg naar Mij niet meer vindt, opdat u zich verdiept in het wereldse en Mij vergeet.

Waak en bid en maak u los van hem die mijn tegenstander is en bind u steeds meer aan Mij, uw Vader van eeuwigheid die u waarlijk iets mooiers kan bieden dan hij.

Waak en bid, want de verleider is voortdurend om u heen en tracht u te vangen. Wie oplettend is, herkent hem en kan hem ontvluchten.

En wees blijmoedig en vrolijk dat u Mij als voortdurende Beschermer om u heen weet, tot wie u zich zult kunnen wenden, wanneer u gevaar dreigt. Want Ik hoor de zachtste roep die uit het hart komt en sta u bij opdat u in de strijd tegen hem zegeviert. Maar wie te zeer vertrouwt op zichzelf en op eigen kracht en meent mijn hulp te kunnen ontberen, zal het onderspit delven. Hij overschat zichzelf en denkt niet aan de kracht van de tegenstander die sterker is dan hij. Met Mij zult u overwinnen, maar zonder Mij zult u bezwijken en aan elke verzoeking ten prooi vallen. Maar met Mij gaan, betekent mijn tegenwoordigheid toelaten door gebed en werken van liefde.

Dan bent u gevrijwaard tegen alle inmenging van de vijand. Dan is hij machteloos tegenover u, want dan moet hij strijden tegen Mij en Ik ben heel wat machtiger dan hij. Waak en bid, dan heeft hij elk aanknopingspunt verloren. Hij zal u mijden omdat u dan in het licht staat, dat mijn nabijheid uitstraalt en dat voor hem onverdraaglijk is.

Roep Mij aan in elke verzoeking en Ik zal steeds bij u zijn.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De wereld wil wonderen zien en ziet het grootste wonder niet

B.D. 4665 from 11. juni 1949, taken from Book No. 53

Het komt u vreemd voor dat IK ME niet openbaar in alle glorie, d.w.z. dat IK ME niet door ongewone, in het oog vallende verschijningen kenbaar maakt, integendeel eenvoudig en zonder pracht en praal ME alleen door Mijn Woord daar uit, waar IK aanwezig kan zijn. De wereld wil wonderen zien, maar de mijnen zien de wonderen overal en herkennen MIJ daarom ook in het eenvoudigste gewaad, omdat ze Mijn GEEST bemerken DIE Zich niet als verblindend licht doet kennen, evenwel een zachte maar heldere schijn verspreidt, die van binnen uit straalt, uit het hart, waar IK Zelf kan vertoeven.

De wereld wil wonderen zien en ziet het grootste wonder niet. Want is het dan geen wonder dat u de Stem van GOD mag vernemen, dat IK Zelf met u spreek zoals een vader met zijn kinderen praat? Is het geen wonder dat IK Zelf u opheldering verschaf over vragen die een denkend mens bezighouden en welke hij niet vermag voor zichzelf te beantwoorden? Is het geen wonder dat u zelf de Leermeester in u draagt, DIE u in de zuiverste waarheid onderricht en u wetend laat worden?

U, die uw GOD in de verte zoekt, zult dit wonder nooit vatten en daarom ook niet geloven kunnen, want u laat MIJ immers niet in u werken, dus kan IK ME ook niet aan u bekend maken. Maar de mijnen, die met MIJ door hun gedachten verbonden zijn, die MIJ steeds naast zich voelen, zijn onder de indruk van het wonder, alleen verbergt het wonder zich zelfs voor hen, d.w.z. ze kunnen het niet in z'n totale diepte bevatten wat zich aan henzelf voltrekt, omdat ze onbevangen moeten blijven in het verkeer met MIJ, opdat ze MIJ als Vriend en Broeder toespreken en zich aan MIJ toevertrouwen, zonder al te grote schroom voor MIJ te voelen. En IK ben hun daarom meer nabij dan diegenen die MIJ met hun verstand willen doorvorsen en toch niet kunnen vinden. Maar aan enigen zal IK ook verschijnen en dezen zullen dan kunnen getuigen van MIJ en MIJ als waarachtig bestaand beschrijven en door hun geloof ook de mensen gelovig maken die nog zwak zijn, maar niet zonder geloof. Mijn Woord zal voor zichzelf spreken en MIJ bewijzen aan de wereld.

De inhoud van datgene wat uit den Hogen naar de aarde wordt gestuurd, is een wonder dat meer zegt dan elke onmiskenbare buitengewone gebeurtenis die de mensen als "GOD bewijzend" zouden willen meemaken. Mijn dienaren op aarde die bescheiden blijven en Mijn Woord niet in geestvervoering in ontvangst nemen, die het evenzo eenvoudig weergeven zoals ze het van MIJ ontvangen hebben, worden weliswaar niet innerlijk opwindend getroffen, maar hun zielen ervaren het genadevolle ongewone beleven en bevinden zich in het licht, zelfs wanneer de mens het als zodanig niet als iets buitengewoons voelt.

IK weet ook waarom Mijn dienaren deze schijnbare ongevoeligheid moeten hebben en zo is ook deze werkzaamheid van MIJ toch niet nadelig voor de ziel, maar eerder voordelig.

En laat daarom de waarde van de bekendmakingen door zulke gedachten voor u niet minder worden, maar weet dat IK Zelf bij u aanwezig ben als u Mijn Stem verneemt en dat deze tegenwoordigheid van MIJ waarlijk het grootste wonder is dat maar weinig mensen geloven of bewust meemaken.

Want de wereld wil zien en verbaasd staan, maar niet stil luisteren en bedanken voor elke nog zo in het verborgen gegeven openbaring, maar die het overbrengen van Mijn Woord van boven voor de mensen betekent.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De aanleiding tot GOD's buitengewone werkzaamheid

B.D. 4670 from 15. juni 1949, taken from Book No. 53

Groot is de geestelijke nood op aarde. Weer is er een laag geestelijk niveau net als in de tijd van Mijn komst op de aarde, want de mensen zijn niet meer in staat Mijn Stem te vernemen. Zij kunnen en willen MIJ niet meer vernemen en gaan daarom zonder doel of plan hun aardse levensweg, ofschoon zij aardse doeleinden beogen waarvoor zij buitengewoon actief zijn. De weg tot MIJ echter vinden zij niet meer en zo houden zij zich afzijdig van HEM, DIE hun enige doel behoort te zijn.- Zij geloven niet meer in MIJ omdat zij niets meer van MIJ weten, en zij voelen daarom ook geen liefde voor MIJ die hen uit hun lage geestelijke toestand zou helpen.

Deze situatie kan als een noodtoestand beschouwd worden, omdat een gebrek aan geestelijke kennis ook een staat van ellende in de eeuwigheid tot gevolg heeft. Maar een ieder kon deze toestand voorkomen, als hij zijn leven op de juiste manier zou benutten. IK ken het vreselijke lot van de zielen en zie de mensen in hun blindheid de afgrond tegemoet gaan. IK roep hun vermaningen en waarschuwingen toe, IK zend leiders op hun weg die hen naar MIJ terug willen brengen, maar de wil van de mensen is bij voortduring op de afgrond gericht. Zij laten zich niet meer onderrichten, maar bieden weerstand aan de door MIJ gevolmachtigden, en onttrekken zich op die manier aan Mijn zorg.

Zij komen zelfs in opstand tegen MIJ, DIE zij van ganser harte zouden moeten liefhebben en tot WIE ze graag moesten willen gaan als kinderen tot hun VADER. Maar zij volgen liever de lokkende roep van de wereld.

Zij kiezen alleen voor het aardse leven en daarom kan IK hen niet meer bereiken. Daarom kunnen zij ook Mijn Woord niet meer vernemen waarmee IK hen wil winnen voor eeuwig. Desondanks laat IK de mensen niet vallen en wanneer zij niet naar MIJ willen luisteren moet IK proberen hen via omwegen te bereiken. IK zend hun dan boden toe waar zij niet afwijzend tegenover staan, en door deze boden spreek IK tot hen dan Woorden van Liefde om de zorg van hun ziel. IK wil graag tot Mijn "kinderen" komen maar zij nemen MIJ niet op. Daarom kies IK voor MIJ een uiterlijke vorm (B.D.) en verberg MIJ achter hen die MIJ zijn toegenegen, maar omgaan met hen die nog ver van MIJ af staan. Op die manier treed IK met hen in verbinding, ofschoon zij MIJ niet herkennen en alleen Mijn boden horen spreken.

Kunt u, mensen nu begrijpen wat MIJ ertoe beweegt MIJzelf op buitengewone wijze te openbaren door Mijn Woord naar de aarde te zenden, door tot de mensen te spreken via MIJ gewillige dienaren? Kunt u de grote nood begrijpen die IK af wil wenden, om welke reden IK alle middelen uitbuit om toegang te krijgen bij de mensen van de wereld? Er is niet veel tijd meer tot het einde, daarom is hulp dringend nodig als IK Mijn schepselen niet verloren wil laten gaan en IK hen bewaren wil voor een herhaalde weg door de gehele schepping.

Deze grote nood kan door u mensen in zijn volle draagwijdte niet gemeten worden. Maar IK ontferm MIJ over de mensen die nog veel mogelijkheden zouden hebben hun aardse doel te bereiken, maar er nochtans niet aan denken hoe het met hen gesteld zal zijn nà hun dood. IK heb medelijden met hen maar kan hen niet anders helpen dan met Mijn Woord van boven. IK kan hen alleen onderrichten en wijzen op hun grote nood, maar om reden van hun vrije wil kan IK hen onmogelijk dwingen zich te veranderen volgens Mijn wens. Alleen dit kan IK de mensen laten weten, dat IK waarlijk alle middelen zal aanwenden om hen te helpen en daarom Mijn GEEST zal uitstorten over hen die MIJ helpen met de verlossing van de mensen.

Geloof dus diegenen die IK u toezend als Mijn boden en geloof dat de geestelijke nood reusachtig groot is. Dat IK een ieder aanneem die MIJ geen weerstand biedt zodat IKZelf hem nader kan komen en hij MIJ kan herkennen als hijzelf maar wil.

Laat MIJ daarom helpen en wijs MIJ niet af, keer op uw schreden terug en ontvlucht de afgrond. Nog bestaat daartoe de mogelijkheid, ofschoon de termijn die IK u nog geef vóór het einde maar kort is. Laat u waarschuwen en volg Mijn dienaren die IK u zend, en herken daaraan de grote Liefde van uw VADER, DIE u allen tot de thuiskeer in het VADERhuis bewegen wil, opdat u zalig wordt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het uitrijpen van de zielen door leed GOD's zorg - De wereld en GOD

B.D. 4672 from 18. juni 1949, taken from Book No. 53

Wat u tot geestelijk voordeel strekt is voor uw aardse leven al van eeuwigheid voorzien. Daarom kunt u alles, elke belevenis, moeilijk en droevig, vreugdevol en verheffend, bezien als door MIJ u opgelegd, dat alleen uw geestelijke voltooiing ten doel heeft. En als u vanuit dit gezichtspunt het verloop van uw leven beziet, dan mag u niets teneer drukken, niets bezwaren of verschrikken, want het is alles voor uw bestwil. U kunt door elke gebeurtenis rijpen, u kunt er voordeel uit trekken voor uw ziel als u steeds MIJ als DIEGENE ziet, DIE het over u laat komen en u zo met MIJ verbonden blijft, doordat u steeds uw blik naar boven richt op uw VADER, DIE u tot Zijn kinderen wil vormen op deze aarde.

Angsten en zorgen vallen weg als u ze MIJ voorlegt, opdat IK u help. U staat nooit alleen zo u MIJ naast u duldt, d.w.z. als u niet alleen wilt staan. Als u MIJ nimmer uitsluit uit uw leven, als u uw denken, willen en handelen geheel aan MIJ toevertrouwt dat IK het voor u doe, dat IK u leid en u nu alleen nog uitvoerders van Mijn Wil bent. Hoe zorgeloos en onbezwaard zou u mensen de aardse weg kunnen afleggen als u maar steeds samen met MIJ zou willen gaan. Maar de wereld dringt zich vaak als een muur tussen u en MIJ. De wereld is u het meest nabij, terwijl u MIJ achterstelt, zelfs dan nog als u MIJ wilt toebehoren. De wereld is voor u nog te belangrijk, u ziet haar onbeduidenheid niet in omdat u nog midden in de wereld staat. Zodra u MIJ echter voor de wereld kunt plaatsen, zodra het u gelukt MIJ steeds op de eerste plaats te stellen, zal de wereld u ook niet meer bezwaren en ook niet meer verontrusten. U zult haar spelenderwijs de baas worden en u zult heer zijn over alles wat van de kant van de wereld op u afkomt.

Probeer het, laat MIJ voor u zorgen. Geef uzelf in vol geloof over aan Mijn hoede en zorg. Vervul uw plicht in de eerste plaats tegenover MIJ, d.w.z. leef naar Mijn Woord en wees ijverig bezig voor MIJ en Mijn rijk doordat u Mijn Wil ook aan uw medemensen verkondigt. Door hen steeds te wijzen op hun eigenlijke bestemming en hen aan te sporen aan hun zielen te werken. Doordat u hun doet toekomen wat u van MIJ ontvangt - Mijn Woord, dat hun opheldering verschaft terwijl zij nog in het donker voortgaan.

Maak ook uw medemensen opmerkzaam dat IK het lot van alle mensen bestuur, dat niets zonder doel en betekenis de mensen overkomt. Dat steeds alleen de geestelijke positieve ontwikkeling het doel van elke gebeurtenis is. En dat alles te verdragen is, als IK om hulp wordt verzocht, als Schepper en Bestuurder van eeuwigheid erkend en als VADER gebeden wordt om Mijn zorg. Waarschuw hen, dat zij MIJ niet om wille van de wereld vergeten, dan zal de aardse levensweg van ieder mens gemakkelijk te gaan zijn en zijn ziel zal met alles wat zij ondervindt haar voordeel doen. Want alleen de voltooiing van uw ziel heb IK op het oog als u door leed moet gaan. U zelf kunt het echter voor u draaglijk maken als u Mijn Woord in acht neemt, en MIJ steeds naast u laat gaan. Want IK ben uw VADER en wil steeds alleen het beste voor Mijn kinderen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Dag en uur weet niemand...

B.D. 4675 from 24. juni 1949, taken from Book No. 53

Wat de tijd betreft zal een ziener en profeet nooit een ophanden zijnd gericht kunnen vaststellen, want daar dit voor de mensen niet bevorderlijk is, wordt dit van GOD uit niet toegelaten.

En daarom zal geen mens met zekerheid de dag kunnen voorspellen dat er een gericht over de mensen losbreekt. Maar ze moeten er opmerkzaam op worden gemaakt en om die reden maakt GOD, zodra een gericht in aantocht is, dit door mensenmond, door zieners en profeten bekend.

Wordt er dus alleen een gericht aangekondigd, dan is aan zo'n bekendmaking geloof te schenken, wordt echter het gericht, wat de tijd betreft (dag en uur) vastgelegd, dan kan deze profetie met recht als onjuist worden verworpen. Dan treden er valse profeten op naar wie niet geluisterd hoeft te worden, want meestal hebben zulke aankondigingen aardse voordelen op het oog en dan is voorzichtigheid geboden.

Als GOD Zich nu van een mens bedient om door hem de mensen in kennis te stellen van Zijn heilsplan van eeuwigheid, dan brengt HIJ hem niet alleen op de hoogte van Zijn voornemen, van het komend gericht, maar HIJ geeft hem een omvattend weten dat de dienaar GOD's de noodzakelijkheid van een gericht begrijpelijk maakt, opdat deze dan die profetie met overtuiging tegenover de medemensen met redenen kan omkleden. Maar zo overtuigd als hij nu ook voor de waarheid van de bekendmakingen zal opkomen, hij zal toch nooit het preciese tijdstip kunnen aangeven, want dit behoudt GOD Zich Zelf voor.

Toch kan elke zodanige bekendmaking als volste waarheid worden aangenomen en steeds weer zal uit het boek der vaderen de bevestiging ervan blijken dat alleen dat wordt aangekondigd wat daarmee volledig overeenstemt.

En er is daarom ook met zekerheid te rekenen op de vervulling van die aankondigingen en het komende gericht als vaststaand feit aan te nemen, doch de mensheid blijft in het ongewisse, in welke tijd GOD Zelf Zich manifesteert, maar te allen tijde moet ze voorbereid zijn, daar anders de aankondigingen die GOD's Liefde de mensen doet toekomen, hun doel missen en het gericht dan plotseling en onverwacht over de mensen zou losbreken.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte